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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de 

21.02.2023 

 

 

     Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. Dimitrie 

Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Focșani, 

cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Rodica Constantinescu – inspector Serviciul administraţie publică locală, 

agricultură; 

▪ d-na Andreea Panțușu – inspector Serviciul administraţie publică locală, 

agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget contabilitate; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Măgdălin – șef Serviciul investiții; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-na Diana Cotea – șef Birou agricultură; 

▪ d-nul Ciobotaru Balion Dumitru – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

▪ d-nul Costel Dochioiu – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-na Nicoleta Matei – contabil șef Creșe Focșani; 

▪ Vladimir Dușinschi – director Administrația Piețelor Focșani; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Nelu Ioniță – șef serviciu Poliția Locală a municipiului Focșani; 

▪ d-nul Adrian Vulpoiu – director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-nul Sorin Francu – director Teatrul Municipal Mr. Gh. Pastia; 

▪ d-nul Ionuț Drilia – director Ateneul Popular Mr. GH. Pastia. 
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Proiectele ordinii de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona 

Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. 

Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între 

str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe 

anul 2023;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 6,00 mii lei din bugetul local 

al Municipiului Focșani pe anul 2023, pentru susținerea proiectului „Ora 

Pământului”, inițiat și organizat de Consiliul Local al Tinerilor din Municipiul 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 9,10 mii lei din bugetul local al 

Municipiului Focșani pe anul 2023 Școlii Gimnaziale ”Anghel Saligny” Focșani, în 

vederea participării elevului Lemnaru Ștefan la Olimpiada Internațională „WORLD 

MATHEMATICS LEAGUE”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Focșani în calitate de 

organizator la realizarea proiectului de prevenire și reducere a consumului de 

substanțe psihoactive “Eu, tu, noi, liberi!” în judeţul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 214/27.08.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiție „Sistem de supraveghere video – Sere 

Mândrești”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 217/27.08.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiție „Sistem de supraveghere video – Grădina 

Publică și Piața Unirii Focșani”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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8. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

ENET S.A. Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

TRANSPORT PUBLIC S.A. Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 

Focșani nr. 160/2020, privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară pentru serviciul de salubrizare al localităților Focșani și Golești, 

județul Vrancea, de a delega gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza 

administrativă a Municipiului Focșani, precum și exercitarea atribuțiilor, 

drepturilor și obligațiilor Consiliului Local al municipiului Focșani în acest sens; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, 

Primarul Municipiului Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în 

folosul Municipiului Focșani, pentru terenul în suprafață totală de 8 mp., situat în 

Focșani, Calea Moldovei nr. 38, Tarla 30, Parcela 156/8, cu număr cadastral 70879, 

înscris în CF nr. 70879 UAT Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, 

Primarul Municipiului Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în 

folosul Municipiului Focșani, pentru terenul în suprafață totală de 389 mp., situat 

în Focșani, Calea Moldovei, Tarla 49, Parcela 205/3, 205/4 și 205/5, având  

numerele cadastrale 70865 și 70868, înscris în CF nr. 70865 și nr. 70868 UAT 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, 

Primarul Municipiului Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în 

folosul Municipiului Focșani, pentru terenul în suprafață totală de 9107 mp., situat 

în extravilanul Municipiului Focșani, Tarla 92, Parcela 484/2, 484/17, 484/19, 

484/20, 484/22, 484/34, 486/16, 486/17, 486/18, având  numerele cadastrale 

50003, 50249, 9742/3/5/3N, 9742/5/50N, 9742/5/24N, înscris în CF nr. 50003, 

50249, 50428, 51281, 51649, în UAT Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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15. proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării către Guvern de trecere a 

imobilului în suprafață de 2604 mp., situat în Municipiul Focșani, bdul. București 

nr. 3, înscris în Cartea Funciară nr. 61771 din domeniul public al Statului Român 

și din administrarea Ministerului Apărării Naționale, în domeniul public al 

Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii cu titlu gratuit a dreptului de uz 

și servitute asupra unui teren în suprafață totală de 190,00 m, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani, CF 69466 – str. Cpt. Valter 

Mărăcineanu și CF 69427 – Aleea Margaretelor, către SDEE MUNTENIA NORD 

SA – DEE România – Sucursala Focșani, pentru amplasarea unui LES 20 kV, în 

vederea realizării lucrării „Racordarea la rețeaua electrică a locurilor de consum 

hală confecții metalice și service auto”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 11,00 mp. situat în Focșani, str. Cuza Vodă nr. 30, județul Vrancea, 

T.90, P. 5104 înscris în CF 64717 ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnii Bratu Ion și Bratu Sevastiea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de 12,00 mp. situat în Focșani, str. Leopoldina Bălănuță nr. 4, bl. 

4, județul Vrancea, T.93, P. 5293 înscris în CF 70928 ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către doamna Apostu Rodica; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre privind organizarea și desfășurarea jocurilor de artificii pe raza 

municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 509/12.12.2018 privind aprobarea tarifelor pentru 

activitatea de deszăpezire în Municipiul Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru activitățile de colectare 

separată și transport al deșeurilor municipale și deșeurilor similare în municipiul 

Focșani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

22. proiect de hotărâre privind desemnarea de către Consiliul Local al Municipiului 

Focșani a doi consilieri locali pentru a face parte din comisia de evaluare a 
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performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al Municipiului 

Focșani pentru acivitatea desfășurată în anul 2022; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23.  proiect de hotărâre privind  inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică 

a suprafeţei de 4,6321 ha teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al 

localităților: Bolotești și Golești care aparţine domeniului public și privat al 

Municipiului Focşani, începând cu anul 2023, pe o perioadă de 7 ani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 1796/03.01.2023  înregistrată la 

Primăria municipiului Focșani sub nr. 12865/06.02.2023  privind efectuarea orelor de 

muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social 

pe luna ianuarie 2023; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 

 

 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului Focșani, 

ședință ce se desfășoară astăzi 21.02.2023. Vă aduc la cunoștință că această ședință a 

fost convocată prin Dispoziția nr. 136 din 15.02.2023, emisă de Primarul municipiului 

Focșani, domnul Cristi Valentin Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică 

și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al domnilor consilieri locali 

care participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana? 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Domnul Bîrsan Costel? Este absent, o să revin. 

Domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen  Ghiuță: 

„Doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria?” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen  Ghiuță: 

„Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Gongu Emanuel?”  

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Nedelcu Mihai? O să revin. 

Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Ungureanu Daniel?”  

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen  Ghiuță: 

„domnul Bîrsan este lipsă. Domnul Nedelcu? A fost mai devreme la comisii, o să anunț 

dacă se mai conectează. 

Astfel constat că în sală sunt prezenți 15 consilieri locali municipali, iar în 

mediul online 4. 
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Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local 

din data de 15.02.2023. Dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal? Dacă nu 

sunt, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”.  

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Ungureanu? Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen  Ghiuță: 

„cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor si domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna de asemenea că au fost îndeplinite până la acest moment 

procedurile impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe 

ordinea de astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât 

și de avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin poșta electronică. 

A intrat în online și domnul Nedelcu. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte de ședință vă invit să preluați lucrările ședinței. 

Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc doamna secretar 

general. Bună ziua tuturor, bine ați venit la ședința ordinară a lunii februarie. Înainte 

de a trece la ordinea de zi care ne-a fost comunicată, atât pe email, cât și pe grupul de 

what’s app al consilierilor, o să am o interpelare la adresa domnului Primar, fără a 

schimba ordinea de zi și având în vedere cutremurele din Turcia care se pare că nu se 

mai opresc și care chiar dacă nu mai au aceeași intensitate produc în continuare victime 

și pagube materiale, dar și cele din sudul țării care din fericire au produs doar pagube 

materiale și mai ales faptul că Vrancea are cea mai puternică activitate seismică din 

România vă solicit următoarele: - să puneți la dispoziție situația clădirilor care prezintă 

risc seismic și aici fac referire la clădirile de locuit, spitale, clădiri administrative, 

culturale, de învătământ aflate în administrarea Primăriei, a instituțiilor publice și a 

operatorilor economici; - situația clădirilor cu destinație locuință multietajate cu peste 



8 
 

P+3 inclusiv, construite înainte de 1977 și care sunt acțiunile de reducerea riscului 

seismic al clădirilor existente? Mulțumesc.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „o să primiți 

răspuns în scris.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc domnul Primar, 

după cum știm de la comisii...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dar vă 

reamintesc că mare parte din atribuțiile sau pe obligațiile pe care dumneavoastră le-ați 

menționat aparțin Consiliului Județean Vrancea. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „pentru clădirile din 

municipiul Focșani, domnule Primar?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „exact.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „citiți legea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „citiți-o și 

dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „există o lege în acest sens, în 

care Primarul...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu vreau 

să intrăm în polemică...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „dacă doriți... o am la 

dispoziție aici și pot să vă citesc din ea, să vă spun foarte clar la ce articol aveți 

atribuții...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...o să 

primiți răspuns în scris domnule consilier. Haideți să nu facem o tevatură și să facem... 

este o situație extrem de dificilă pentru toți cei care au fost... și nu cred că este o situație 

fericită,că au fost chiar și pagube materiale în zona Olteniei. Este o situație total 

nefericită pentru ceea ce se întâmplă și acolo, am  luat măsuri, mâine vom avea o 

întâlnire inclusiv cu cei din programul PAID pentru a putea să discutăm legat și despre 

situația locuitorilor din municipiul Focșani, proprietarilor de clădiri care pot beneficia 

de o asigurare, pentru răspunderea, pentru despăgubiri în caz de cutremure. Și sunt 

acele asigurări destul de bine poopularizate, dar care nu au fost totuși, din păcate 

accesate de toți proprietarii clădirilor. Este o altă discuție, mult mai amplă, dar nu face 

obiectul...  

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „este o altă discuție, dar eu țin 

să vă reamintesc că este o lege, care este dată recentă, este vorba de Legea 2012 din 

2022, privind unele măsuri ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...suntem 

în proces...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...reducerea riscului seismic 

al clădirilor și la art. 9 ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...suntem 

în termen ... domnul consilier...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...nu, vreau să vă spun, nu 

știți probabil de aceea vă pronunțați, la art. 9 spune în felul următor: primarii 

municipiilor vor acționa în aria de competență pentru: identificarea și inventarierea 

clădirilor cu destinație de locuință...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...le-am 

inventariat, le avem...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...proprietate privată a 

persoanelor fizice, ori aflate în proprietatea sau administrarea unităților administrativ-

teritoriale a instituțiilor publice și a operatorilor economici. Identificarea și 

inventarierea clădirilor cu destinație locuință multi-etajate, cu peste P+3 etaje inclusiv, 

construite înainte de 1978, amplasate în localități. Înscrierea listelor clădirilor cu 

destinație locuință și publicarea acestor liste pe paginele de internet. Întocmirea 

rapoartelor anuale. Apropo, aveți rapoarte anuale pentru acțiunile pentru reducerea 

riscului seismic, a clădirilor existente, cuprinzând expertizare tehnică, proiectarea și 

execuția lucrărilor de intervenții întreprinse de autoritățile administrației publice 

locale. Și mai sunt aici câteva subpuncte, nu o să stau aici să parcurg toată legea. Vă 

rog să o studiați, să o parcurgeți și să luați măsuri, pentru că aveți responsabilitate foarte 

mare...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„așa este, dacă îmi permiteți, prevederile legale pe care le-ați invocat sunt intrate în 

vigoare de aproximativ 30 de zile și avem un termen de 60 de zile de a face lista pe 

care o solicitați. Pe de altă parte potrivit Ordonanței nr. 19/1994, obligația de a 

inventaria aceste clădiri aparținea Consiliului Județean, nu degeaba v-am spus, că ei au 

o listă deja aprobată potrivit legii, noi lucrăm.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...doamna secretar general, 

legea este din 2022.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„așa este și intrată în vigoare la începutul anul 2023.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...este din 12 iulie 2022.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„așa este. Și termenele sunt date, dacă vreți o să vă  prezint în scris un calendar de 

implementare. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc. Mergem în 

continuare, dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi a ședinței? Vă rog domnule 

Primar. 

... și o țineți la secret? Aveți ceva publicat pe site-ul Primăriei? Eu am căutat și 

nu am găsit aceste liste, sunt publicate? Ați avertizat cetățenii vis-a-vis de ..., ați 

identificat clădirile cu risc seismic?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„domnule Dumitru avem 60 de zile termen să completăm lista. Până când nu o avem 

completă, nu putem să publicăm. Ne facem treaba și apoi publicăm în termenul 

prevăzut de lege.” 

Domnul consilier Ionel Costea „doamna secretar dacă-mi dați voie, dacă tot 

suntem la capitolul acesta. Am avut și adăposturile antiaeriene, care este situația de 

anul trecut de când am făcut solicitarea și până azi? Că nu s-a publicat nimic.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„ba da, în inventarul domeniului public, apar adăposturile antiaeriene.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „așadar...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă rog domnul Primar.” 

propun completarea ordinii de zi cu următoarele proiecte: 
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1. proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice 

și contractuale din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație”, utilizate în 

cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Focșani, cabinetul 

primarului și în cadrul serviciilor publice din subordinea Consiliului local al 

Municipiului Focșani, în anul 2023; 

2. proiect de hotărâre privind, aprobarea completărilor aduse anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/2015 privind însușirea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Focșani, 

cu modificările și completările ulterioare; 

3. proiect de hotărâre pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Focșani nr. 567/2019 privind mandatarea Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport 

public local prin curse regulate, ”Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și 

să realizeze competențele Consiliului Local al Municipiului Focșani referitoare 

la punerea la dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport public local 

în Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

4. proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A, a 

amplasamentului situat în Focșani, str. Moldova nr. 8, județul Vrancea și 

asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții ”Construire 

Sală de sport Școala Gimnazială ”Anghel Saligny”, str. Moldova nr. 8, 

Municipiul Focșani, județul Vrancea”; 

Vă mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „supun la vot suplimentarea 

ordinii de zi cu cele 4 proiecte propuse de către domnul Primar, cine este „pentru”? În 

sală toată lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei? Domnul 

Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei? Cu 20 

voturi „pentru”.” 

Domnul consilier Liviu-George Macovei „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cu 20 voturi „pentru” 

suplimentarea ordinii de zi cu cele 4 proiecte propuse de către domnul Primar a fost 

aprobată. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei, cine este „pentru”? În sală toată 

lumea este „pentru”. În online. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Ungureanu?” 
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Domnul consilier Daniel Ungureanu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Macovei?  

Domnul consilier Liviu-George Macovei „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cu 20 voturi „pentru” ordinea 

de zi în integralitatea ei a fost aprobată.” 

 

  Se prezintă proiectul nr. 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 

„Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, str. Cezar 

Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, 

str. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. 

Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „discuții? Vă rog doamna 

viceprimar.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „mulțumesc domnule președinte aș vrea 

să-l întreb pe domnul Primar văzând referatul de necesitate al serviciului de investiții 

prin care se propune acest obiectiv la valoarea de 13 milioane de lei, în urma 

afirmațiilor domnului Primar că dacă va asigura nivelul de salarii mărit va fi un impact 

de 8 milioane de lei. Având în vedere că aproape tot bugetul este repartizat cu excepția 

fondului de rezervă care are prevăzut doar 1 milion de lei, foarte multe proiecte sunt 

în derulare și tot domnul Primar a afirmat că nu sunt bani suficienți pentru co-finanțare 

pentru că s-au scumpit și materialele și ce s-a mai scumpit. Aș vrea să-mi spuneți 

domnule Primar în cazul în care noi aprobăm acești indicatori și având în vedere că 

dumneavoastră propuneți acest obiectiv de investiții, această sumă de 13 milioane din 

bugetul local pe o durată de execuție de 2 ani de zile, cum asigurați această finanțare? 

În condițiile în care tot orașul este un șantier, mare parte din acest cartier Bahne este 

deja astfaltat, foarte multe străzi din oraș nu au văzut încă astfaltul și vreo 3, 4 cartiere 

care la fel nu au avut parte de reabilitări sau refaceri sau modernizări sunt trecute la 

Direcția de Dezvoltare la capitolul reparații străzi. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă rog domnul Primar, aveți 

ceva de completat, de adăugat, de lămurit?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„bineînțeles.” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „acest 

proiect este un proiect complementar proiectului care aproape s-a finalizat de 

reabilitare a spațiilor verzi, a locurilor de recreere, a aleilor de acces pietonal. Facă 

dumneavoastră afirmați faptul că nu mai sunt străzi de pământ sau parcări de pământ 

în cartierul Bahne și dacă le citim cu atenție și  ne uităm cu atenție și mergem pe teren 
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și vrem să facem într-adevăr afirmații de dragul de a ne auzi, facem niște afirmații, vă 

invit să mergem cu toții pe teren...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „n-am spus că nu sunt străzi de pământ 

sau...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...sunt 

foarte multe și este un proiect început și era ultima etapă prin care să facem din cartierul 

Bahne, un cartier frumos, un cartier unde să aibă toată lumea loc de parcare pentru că 

în acest moment s-au reabilitat doar, repet, trotuarele și spațiile verzi...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „am întrebat cum asigurați finanțarea?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „finanțarea 

o asiguram în felul următor: din împrumutul contractat în 2019 parcă, s-au făcut 

investiții și am obținut o economie, urma să pregătesc un amendament la proiectul nr. 

7 parcă, pe ordinea de zi de astăzi, 8  nu 7, dacă acest proiect se va aproba, prin care 

vă propuneam să reașezăm obiectivele finanțate din fonduri proprii din acest credit 

bugetar, pentru că s-a făcut o economie de aproximativ 2,56 milioane de lei, sumă 

suficientă pentru a putea să demarăm aceste lucrări, pentru că așa cum bine știți în 

procedura administrativă de aprobare a indicatorilor, după procedura de aprobare a 

indicatorilor economici, tehnico-economici, acest proiect urmează a fi scos la licitație. 

După derularea procedurilor de licitație, urmează faza de proiectare. Deci clar anul 

acesta nu cred că reușim să ..., dacă demarăm și dacă veți fi de acord cu acest proiect, 

nu cred că vom reuși să cheltuim mai mult de această sumă de 2,56 milioane lei. În 

viitorul buget al anului 2024 se pot identifica resurse pentru a duce mai departe acest 

obiectiv, poate din fonduri proprii sau dacă nu se poate, să apelăm în continuare la un 

împrumut pentru că nu-mi este rușine și teamă să o spun, știu că nu o să vreți și nu o 

să fiți de acord, dar vă spun foarte clar că altă variantă de a duce până la capăt toate 

proiectele aprobate de dumneavoastră, care în această perioadă sunt în derulare și 

finanțate din fonduri europene, au nevoie, necesită finanțări substanțiale prin partea 

bugetului local, partea de co-finanțare mai exact, de aproximativ 48 milioane de lei, 

ceea ce înseamnă că oricum va trebui să apelăm la un credit și cu această sumă puteam 

să venim în completarea acelui credit și să obținem banii necesari să facem o lucrare 

de finalizare a modernizării cartierului Bahne...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu credeți că ar trebui 

domnule Primar să finalizați proiectul pe care îl aveți în derulare și apoi să veniți cu 

proiectul acesta? Nu credeți că firma care implementează proiectul în Bahne ar trebui 

să aducă la stadiul inițial străzile pe care le-a făcut praf? Prin implementarea proiectului 

reabilitare spații publice urbane, acele trotuare și spații verzi, trotuare care sunt 

subdimensionate, prost amplasate, cu nenumărare greșeli de proiectare și 

implementare? Nu credeți că ar fi mai bine ca firma care ia zeci de milioane, firmă pe 

care nu o să o nominalizez, dar o știm cu toții care implementează proiectul și care a 

luat în luna decembrie 3,3 milioane lei, 33 miliarde, ce lucrări a executat în luna 

decembrie de 33 miliarde? Puteți să ne spuneți? Să ne puneți și nouă la dispoziție vă 

rugăm, vă cerem lucrul acesta să ne  puneți la dispoziție situațiile de lucrări din luna 

decembrie să vedem cum de ați aprobat alocarea, i-ați aprobat situații de lucrări de 33 

miliarde, în condițiile în care cartierul Bahne, să-mi fie cu iertare nu a suferit mari 

modificări, mari îmbunătățiri. S-au cheltuit bani cu nemiluita și cartierul arată jalnic, 

ba mai mult decât atât arată mai rău decât înainte...” 
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 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „asta este... 

dumneavoastră...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...mergeți și dumneavoastră 

prin Bahne să vedeți...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...eu am 

fost...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...nu mai pe timp de zăpadă 

se circulă la mica înțelegere și vara când nu plouă, este un calvar. Locuitorii din zonă, 

evita cartierul Bahne, cei care trec prin cartierul Bahne evită, mai degrabă o iau pe 

centură decât să traverseze cartierul...asta pentru că s-a făcut un proiect prost, pe 

genunchi, prost proiectat, prost implementat...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „eu propun 

să mergem în cartierul Bahne și să discutăm cu cetățenii și să vedem ce-și doresc 

cetățenii din cartierul Bahne? Acest proiect a fost făcut ca urmare...” 

Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...o multitudine de sensuri 

unice...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„...cetățenilor Bahne... așa că dați-mi voie să-mi păstrez opinia, mai mult decât atât ați 

fost de acord. Dumneavoastră ați votat alocarea sumei necesare pentru elaborarea 

acestui DALI...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „...da domnule Costea, vă 

rog...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „... în 

bugetul anului 2022 și noi ne-am conformat și l-am dus până la capăt. Dacă acum 

dumneavoastră vă deziceți de votul dumneavoastră, este problema...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „domnule președinte mi-ați dat cuvântul. 

Mulțumesc.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...este 

problema dumneavoastră.” 

 Domnul consilier Ionel Costea „o să aduc în discuție acest...eu am cerut 

cuvântul domnul Radu Nițu...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „nu mai înțelegeți sau...sunteți singuri aici ...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...vă rog să păstrați ordinea pentru luarea 

cuvântului...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „ce ordine...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...comuniștii deja sunt cu pijamaua...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „comuniștii au făcut ceva, voi habar nu aveți... 

nici nu știți cum vă cheamă...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...vroiam ca să aduc în discuție exact acest 

proiect făcut dintr-un birou. Nu a mers nimeni pe teren să vadă într-adevăr despre ce 

este vorba. Se merge, se iau o cohortă de fotografi, se fac câteva poze, când cu mașina 

de astfalt, când cu buldozerul, nu se poate așa ceva. Trotuarele sunt făcute țăndări, deci 

lăsați firma GM Constructione împreună cu Fraicomul să-și ducă lucrarea la capăt, să 

refacă trotuarele. Mărginele la trotuare, ceea ce înseamnă bordură, este pusă anapoda 

peste tot. Înălțimea, nu poți tranversa, nu poți urca, sunt... cum să vă spun o 

degringoladă, o bătaie de joc. Da, hai să facem. Pământul curge în rigole, rigolele sunt 
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pline de pământul adus și denumit spațiu verde, deci nu există acest spațiu verde. 

Copăceii aceea plantați s-au uscat deja, acolo este un mâl peste tot.” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „suntem la a doua generație 

de...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...deci nu se poate să venim din nou...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „plante ornamentale deja într-

un an de zile...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnilor 

nu s-a făcut recepția lucrărilor, iar toate plantele vor fi înlocuite. Au obligația prin lege 

și conform contractului să înlocuiască la momentul recepționării lucrărilor...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...așa ați spus și de Piața Unirii... așa ați spus 

și de Bălcescu, așa ați spus... 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...vom face 

o recepție doar la pomii care vor fi viabili...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...trotuarele deja au început să crape? Ați fost 

acum recent? Vă spun eu, marmura aceea sau ce naiba este pe jos crapă, sunt gropi 

domnule acolo.” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „mulțumesc domnule Costea. 

Doamna viceprimar Tătaru.” 

 Doamna consilier Alexandra Tătaru „o întrebare dacă îmi permiteți domnule 

Primar, ați spus că este un proiect complementar, de ce nu ați supus aprobării acest 

obiectiv de investiții anul trecut și să fi fost începute lucrările în paralel cu refacerea 

spațiilor urbane din Bahne?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „anul trecut 

v-am supus spre aprobare și ați fost de acord cu alocarea sumei necesare pentru 

elaborarea acestei documentații de avizare a lucrărilor de intervenții și am ajuns în faza 

de a se elabora...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „de ce trebuie să treacă 3 ani?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „S-a 

finalizat această lucrare pentru că această lucrare, această documentație a depins foarte 

mult de modul cum s-a pus în operă proiectul de resistematizare pe partea de trotuare 

și spații verzi și s-a venit la sfârșit când s-au raportat, când s-au văzut exact 

dimensiunile părților carosabile, a zonelor de parcări și așa mai departe. Dacă s-ar fi 

venit cu o măsurătoare ochiometrică, așa cum afimă unii colegi pe aici care nu știu 

despre ce este vorba și nu cunosc modalitatea în care se fac aceste măsurători și aceste 

elaborări de proiecte, nu are sens să mai discutăm în acest moment. Este un deviz de 

lucrări amplu...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...păi să dăm banii domnule Primar și atât... nu 

ne-ați explicat de ce ați dat 33 de miliarde firmei GM Constructione?” 

 Doamna consilier Alexandra Tătaru „singura soluție...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...sunt 

organe abilitate care au venit, au verificat și vor verifica în continuare modalitatea de 

implementare a proiectului respectiv...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...păi ce naiba, parcă nu știm cum se fac 

caietele de sarcini, ce naiba...” 
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 Doamna consilier Alexandra Tătaru „singura soluție este să apelați la un 

credit?...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...aveți o 

placă care o luați așa... este zgâriată și tot timpul reveniți cu același subiect...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...trebuie să înțeleagă cetățenii orașului...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...să 

înțeleagă cetățenii orașului cum ...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...cum doar două firme construiesc în orașul 

acesta și de aceea este praf orașul.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...da am 

înțeles.” 

 Doamna consilier Alexandra Tătaru „este singura soluție acel credit pentru 

refacerea acestor străzi?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...poate 

vom avea și alte oportunități de finanțare, dar asta ...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu doamna viceprimar, vă 

răspund eu la întrebare, reorganizarea aparatului propriu, reorganizarea DDSP-ului, 

Poliției Locale și multor alte lucruri. Trebuie să eficientizăm activitatea însă domnul 

Primar preferă calea cea mai ușoară, credit. Credit, să împrumutăm Primăria Focșani 

și locuitorii municipiului Focșani pe 7 generații, pe 10 generații de acum încolo, nu e 

suficient că avem credite în derulare. Să ne răspundă doamna director economic: 

Primăria mai poate suporta un nou credit? Gradul de îndatorare a Primăriei 

municipiului Focșani permite accesarea unui nou credit? Pentru că într-o discuție 

privată doamna director, în biroul domnului Primar, s-a opus foarte ferm realizării unui 

nou împrumut, să vedem dacă susține acest lucru din nou.” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „eu nu m-am opus, eu v-am adus 

la cunoștință situația de la momentul respectiv. La momentul actual avem un grad de 

îndatorare de 10%, deci până la 30% există spațiu pentru o...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „cu tot respectul doriți să 

intrăm în faliment? Primăria municipiului Focșani vreți să intre în faliment?” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „dacă dumneavoastră considerați 

faliment... Conform legii, gradul de îndatorare nu poate depăși 30%, eu v-am spus că 

la momentul actual avem 10%, deci la 1/3. Anul acesta serviciul datoriei publice este 

de 14 milioane de lei. În ceea ce privește...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...domnule președinte dacă îmi dați voie...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „numai un pic vă rog.” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „...discuția de la domnul Primar, 

din biroul domnului Primar la care faceți referire nu știu la ce...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „nu are sens să insistăm. Vă 

rog domnul Costea.” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...stimată doamnă cetățenii orașului Focșani... 

spuneți că ne mai putem îndatora... își doresc o creșă nouă și o grădiniță. Ce părere 

aveți de chestia asta, cu program prelungit? La buget nu s-a discutat nimic pentru că 

nu au avut acces.” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „...eu nu sunt om politic, eu v-am 

spus situația, așa cum este...” 
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 Domnul consilier Ionel Costea „...dar avem bani? După părerea dumneavoastră 

ca economist?” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „...conform legii gradul de 

îndatorare este de 30%, la acest moment municipiul Focșani are un grad de îndatorare 

de 10%...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...deci putem construi o grădiniță doamnă?” 

 Doamna director economic Carmen Grosu „...deci conform prevederilor lega 

mai sunt 20% disponibil. În ceea ce privește oportunitatea pe obiective de investiții, 

atributul de inițiere este al Primarului, iar consilierii își dau acordul.” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...deci domnul Primar trebuie să inițieze un 

proiect pentru grădinița pe care o vor cetățenii orașului Focșani, da? Mulțumesc.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...ca 

răspuns la... domnul președinte haideți dați-mi voie să-i răspund...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „poftiți.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...bag 

seamă că aici se vine numai cu niște lozinci din acestea învățate pe de rost, fără să se 

documenteze, anumiți colegi cu privire la proiectele pe care noi le avem în derulare în 

acest moment și repet: avem modernizare și extindere Creșa nr. 7, este un proiect în 

derulare, finanțat prin fonduri europene...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...este dat cu var...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...da 

domnule este dat cu var. Când se face o clădire din pământ, sapi și torni temelie, este 

dat cu var...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...haideți să o facem. Ați văzut primarul de la 

Adjud care a reușit...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...este în ... 

Domnul Costea vă invit să mergeți să vedeți că este deja ieșită fundația la suprafață 

pentru extinderea Creșei nr. 7, da? Inclusiv reabilitarea Creșei nr. 1 și avem depuse 

două proiecte, unul prin PNRR și unui la CNI...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...nu am găsit în acest buget așa ceva domnule 

Primar.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...dacă nu 

avem aprobate finațările nu avem cum să le înscriem în buget. Avem aprobată 

finanțarea doar pentru reabilitarea și modernizarea Creșei nr. 1 și reabilitarea și 

modernizarea Creșei nr. 7...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...și băiatul ală tânăr, primar, cum a reușit 

domnule Primar?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...poftiți?” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...și Primarul acela tânăr cum a reușit?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...ce a 

reușit?” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...să-și poată să-și pună în buget grădinița 

nouă?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...are poate 

semnat vreun contract de finanțare, cu vreun finanțator. Noi avem...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...noi de ce nu putem?” 
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 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...noi Cresa 

1 și Creșa 7 le avem prinse în buget domnule consilier, dacă ați citit bugetul, dacă știți 

să-l citiți. Mulțumesc” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...încerc, nu sunt atât de bun contabil ca 

dumneavoastră. Da?” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Nițu vă rog.” 

 Domnul consilier Radu Nițu „domnule ne lăsați și pe noi. Haideți că ... 

Domnule președinte acest proiect de o importanță deosebită pentru cetățenii din 

cartierul Bahne a fost pus pe ordinea de zi de trei ori. Acolo sunt cetățeni care au votat 

și cu USR-ul, văd că doamna întreabă și cu PNL-ul și cu PSD-ul și cu alte partide. Este 

un proiect care se va desfășura pe 24 de luni, pe 2 ani, v-a explicat clar domnul Primar 

și în raport se prezintă foarte clar indicatorii și tot ce trebuie să se refacă. Eu nu știu de 

ce vă opuneți, nu ați venit cu nicio soluție și domnule Costea, eu zic așa la vârsta matale 

trăiești într-un cerc strâmt și e bine să rămâi acolo. Nu uitați când vorbiți de bani 

publici, vorbiți și de fata dumneavoastră care a fost angajată și uitați, vorbiți și despre 

cei de pe acolo de sus, sunt de-ai dumneavoastră...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...era angajată... nu duceți...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „...vă rog eu frumos nu vă mai luați de...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...un comunist care a umblat cu pistolul la brâu 

nu poate să se exprime în Consiliul Local după 30 de ani veniți, vedeți-vă de copii 

dumneavoastră...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „...am copii buni, să știți, îs doctorițe... 

domnule...n-am stat la mâna nimănui...” 

 Domnul consilier Ionel Costea „...da aveți... ați stat la mâna lui Oprișan...” 

 Domnul consilier Radu Nițu „...n-am stat domnule... sunt prin mine însă-mi, 

cum au spus chinezii și v-aș ruga foarte mult ...Domnule președinte grupul PSD va 

vota acest proiect pentru că este în interesul cetățenilor, ca să înțelegeți...” 

 Domnul președinte de ședință Victor Dumitru „domnul Gheoca, vă rog.” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „mulțumesc domnule 

președinte. Domnule președinte eu asist consternat așa, la domnul Nițu mă uit îngrozit 

la dânsul. Afirma domnul Primar că nu ne-am deplasat în teren. Da, cred că se referea 

la domnul Nițu și acum o să vă explic și de ce. Domnule Primar dacă se poate să purtăm 

un dialog cât se poate de civilizat pe marginea acestui proiect de hotărâre. Cu toții știm 

că noi în calitate de consilieri locali reprezentăm legislativul și dumneavoastră 

executivul. Noi dăm un vot de oportunitate aici în Consiliul Local, corect? Corect. Am 

un proiect de hotărâre cu un titlu: refacere infrastructură străzi, alei acces și aici 

enumerați niște străzi din cartierul Bahne..” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...și parcări 

domnul...” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „și parcări domnul... l-am citit 

să știți. Bun, haideți să luăm o stradă Alexandru Vlahuță.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da.” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „are covor asfaltic turnat?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este făcută 

o reparație, nu este ...” 
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 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „domnule Primar răspundeți cu 

da sau nu. Are covor asfaltic turnat? Da sau nu?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „conform 

expertizei nu este...” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „domnule este un covor asfaltic 

turnat...circulabil că se circulă...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este doar 

stratul de uzură dacă citiți cu atenție...” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „este doar stratul de uzură. Bun. 

Ne continuăm deplasarea noastră, să facem un joc al imaginației...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „stați puțin, 

să luăm mai departe să vedem care sunt parcările adiacente străzii Alexandru 

Vlahuță...” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „...domnule Primar acum 

vorbesc eu...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, dar 

vorbim ... m-ați întrebat...” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „...dacă nu putem să purtăm un 

dialog, nu este nici o problemă.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dar m-ați 

întrebat...vă las să vorbiți...” 

 Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „bun. Continuăm 

deplasarea...sunt consilier local domnule Nițu, ca și dumneavoastră și mi-a dat domnul 

președinte dreptul la cuvânt, dumneavoastră nu încercați să vă depășiți condiția vă rog 

frumos. Ne continuăm deplasarea noastră pe strada Alexandru Vlahuță către CEC-ul 

din Bahne, corect? Și prima stradă la dreapta se numește cum? Dornei? 

Are covor asfaltic turnat? Da sau nu? Tot stratul de uzură. Dar este circulabil. 

Este bun. După ce intrăm pe strada Dornei, spre Școala nr. 3 mai avem o stradă la 

dreapta, care se numește str. Rarău. Nu. Este... Rarău prima. Dar care nu are covor 

asfaltic turnat, nu are reparația făcută.  

Mie mi se pare că, ori titlul proiectului este prost întocmit... sau de ce nu-l 

sparge? De ce nu faceți strada Rarău și parcările? Adică să veniți cu proiectul concret.  

Domnule, parcare din spatele străzii Pictor Grigorescu  numerele 2,4,6,8, strada 

Rarău.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Sunt 

cuprinse toate, domnul.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Păi sunt cuprinse domnule 

Primar, dar pe mine nu mă interesează. Pe mine nu mă încălzește faptul că, încă o dată 

vă spun, eu votez oportunitatea acestui proiect, da? 

Bun. Mie nu mi se pare oportun să sparg un asfalt turnat în 2019 – 2020, că sunt 

pozele la dumneavoastră pe facebook. Să sparg asfaltul. 

Câți bani au fost cheltuiți prin Cup Salubritate la turnarea... pe Alexandru 

Vlahuță, spre exemplu. Vreau să văd și eu diferența de sume.  

Cât a costat turnarea acelui covor asfaltic pe străzile pe care există deja și de ce 

alte străzi nu pot fi reparate prin Cup Salubritate? Adică să vedem și noi ce diferență 

de bani.... Ce facem cu banii aruncați atunci în 2019-2020? Pe străzile astea... Veniți 
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cu proiectul din Bahne. Corect? Eu nu vă spun că m-au sunat 2000 de inși ca domnul 

Nițu, dar să știți că cetățenii din Bahne care circulă pe străzile Alexandru Vlahuță, 

Dornei sunt mulțumiți într-adevăr. Sunt parcările. Că am fost pe teren  și le-am 

vizualizat. Parcările nu sunt făcute deloc și trebuie făcute, dar haideți să venim cu 

proiectul concret, realist. Nu venim cu un proiect cu niște străzi să spargem ce-am făcut 

bun acum 2-3 ani. 

Am aruncat niște bani înainte de campanie, că asta-i la noi meteahna și acum 

spargem... 

Am înțeles...  Se fac și alea.... dar dacă acum este bun eu nu înțeleg de ce se 

sparg. Totuși aș vrea să știu și sumele alea cât au fost cheltuite și bănuiesc că nici 

dumneavoastră nu le aveți acum, în momentul actual, dar ca să facem o comparație. 

Am înțeles. A fost un proiect o notă de fundamentare de  la Serviciul de Investiții din 

cadrul Primăriei. Perfect. Eu sunt total de acord, dar haideți să vedem dacă ăsta costă 

13 milioane. Cât s-a alocat atunci în 2019-2020 pentru așternerea covorului asfaltic de 

la Cup Salubritate ? Pe străzile Pictor Grigorescu, Alexandru Vlahuță, Dr. Telemac? 

Panduri este altă. Cezar Bolliac. 

Totuși parcă  am vrea și noi să știm că tot...” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Da. Mulțumesc, 

domnule Gheoca!” 

 Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Mulțumesc și eu!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă nu mai sunt 

alte discuții, vă propun să... Vă rog, domnule Primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu voiam 

să vă citesc câteva elemente din ceea ce spuneați dumneavoastră, din studiul de 

fezabilitate, de fapt DALI-ul. ” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Dați-ne niște sume, domnul Primar pe fiecare 

stradă în parte. Ce s-a cheltuit. Suntem și noi curioși și cetățenii sunt curioși.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Domnul Primar, 

până vă edificați dumneavoastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Str. 

Alexandru  Vlahuță lungime 437 m, carosabil cu lățime de 7 m cu îmbrăcăminte rutieră 

din asfalt degradat pe balast cuprins între str. Bucegi, Cuza Vodă str. Pictor Grigorescu, 

Nicolae Grigorescu și strada Lupeni.  

Str. Dornei lungime totală  369 m carosabil cu lățime de 7 m cu îmbrăcăminte 

rutieră parțial din asfalt degradat pe balast parțial din asfalt pe beton, trotuare parțial 

degradate cuprinse între strada Alexandru  Vlahuță și Bd. Brăilei  ș.a.m.d. 

Are descrierea pe fiecare alee în parte, alee de 18 m în lungime.  

Aleea  18  în lungime de 59 m carosabil cu lățime de 4 m, cu îmbrăcăminte 

rutieră din beton și acces din Aleea nr. 20. Sunt numerotate, sunt puse imagini, 

fotografii, pagini întregi.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Fără sume.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Da, domnule 

Primar! Mulțumim!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Se fac 

cantitățile și se stabilește exact ce are de făcut pe fiecare în parte.  

Și avem așa. Amenajarea carosabilului ... ” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Domnule 

Primar, nu ne citiți tot DALI-ul. Că oricum nu-l înțelegeți. Oricum este făcut de 

specialiști, așa că n-are rost să ne mai...  

Vă place să v-auziți vorbind... pentru că aprecierea vizuală. Toți oamenii pot 

vedea ceea ce colegul nostru Gheoca a spus că partea carosabilă este foarte bună. Nu 

trebuie. Vreți să corectați ceea ce nu face actuala societate. De ce nu sunt lăsați să 

finalizeze contractul? De ce nu aduc străzile, partea carosabilă în stadiul inițial? Și apoi 

mai discutăm.  Pentru că dumneavoastră vreți să-i acoperiți pe ei,  să-i absolviți de 

anumite lucrări, nu? Asta-i concluzia. Lăsați-i să finalizeze lucrările și nu-i mai 

acoperiți.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Sunteți 

într-o gravă eroare. Recepția se va face în luna martie la proiectul respectiv, iar acest 

proiect v-am spus că nu poate intra dacă se aprobă nu poate intra în execuție mai 

devreme de luna septembrie ...” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Eu vă solicit 

public să mă treceți și pe mine în Comisia de recepție să particip și eu la recepție în 

calitate de consilier local să vedem ce fel de  recepție dați dumneavoastră în condițiile 

în care...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu aveți 

atribuții conform legii. Vă putem invita.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „...sistemul de 

irigație și clădirile, trotuarele și străzile.... nu plantele. Din cauza asta s-au uscat în două 

rânduri plantele. Buruienile sunt mai mari decât gazonul. În afară de zona din Aleea 

Căminului din fața Paco-ului de la Bahne unde este un semigazon, în rest brusturii sunt 

în floare. Nu v-ați uitat? Nu vă duceți pe acolo? Trec în perioada de vară în vegetație, 

am trecut zilnic pe acolo. Este junglă.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Era în 

execuție.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu s-a respectat 

nimic. Nu poți să semeni gazon într-un pământ adus cine știe de unde, netratat. Nu au 

respectat tehnologia de executare și de  semănare a gazonului. Nu se respectă nimic. .” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Domnule președinte, dacă-mi 

dați voie? Eu nu știu cine pe cine acoperă. Eu doar am... și întrebarea este simplă. 

Înainte de 2019, cartierul ăla era ca după război. De ce ați mai venit cu reparația? 

Mi se par lucrurie anapoda făcute un pic. De ce ați mai venit cu reparații străzi dacă 

știați.... 

Era clar că trebuia cartierul Bahne să fie reabilitat complet.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru că 

anticipam că n-o să fiți de acord cu reabilitarea acestor străzi și ca să le creăm totuși 

un confort cetățenilor  să nu mai dea în gropi. Da? Mulțumesc!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul președinte, numai un pic.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Domnule Nițu!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnule, o secundă. Am o rugăminte.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „La subiect.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul și mata ai avut nevasta comunistă. Era 

secretară, nu? Prim secretară? 
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 O rugăminte! Să vorbiți un pic mai încet sau dați microfonul mai departe că o 

speriați și pe doamna de acasă, vă spun că se uită doamna dumneavoastră. Domnule 

Gheoca, eu știu îmi  că sunteți simpatic și eu dumneavoastră.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Știu domnul.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Eu v-aș ruga... sunteți ca un copil al meu.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Poate te înfiază.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Auziți? Este adus de un val că este plecat cu 

valul. Ați văzut că vin valuri multe.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Ați vorbit ca de 

fiecare dată la proiect. Vă rog frumos! Gata. În regulă. Dacă nu mai sunt discuții. Este 

clar că nu mai sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? ” 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel.  

Se abține cineva?  

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    

Costea Ionel, Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria.   

În online? Doamna Drumea? 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Abținere.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Macovei?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Abținere.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 9 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel și 11 

abțineri din partea doamnelor și domnilor consilieri: Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Stroie Mirela, proiectul nr.  1 nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul 2 suplimentar  al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe anul 2023; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? Vă rog, 

domnule Primar !” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Așa cum 

am discutat și la comisii, de fapt singurele amendamente propuse la Comisii a fi 

discutate vi le mai citesc o dată. 

Propun: 

- Majorarea cu suma de 126,24 mii lei a bugetului Primăriei Municipiului Focșani la 

subcapitolul bugetar ”Alte cheltuieli în domeniul învățământului” (65.02.50), 

articol bugetar ”Alte cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30) reprezentând sprijin 

financiar pentru Centrul de Excelență Județean Vrancea 18,30 mii lei și pentru 

Palatul Copiilor 107,94 mii lei 

- Majorarea cu suma de 9,10 mii lei a bugetului Școlii Gimnaziale Anghel Saligny la 

subcapitolul bugetar ”Învățământ primar” (65.02.03.02), articol bugetar ”Alte 

cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30) pentru participarea unui elev la 

Olimpiada Internațională de Matematică  

- Majorarea cu suma de 104,66 mii lei a bugetului Grădiniței cu Program Prelungit 

nr. 16 la subcapitolul bugetar ”Învățământ preșcolar” (65.02.03.01), articol bugetar 

”Alte obiecte de inventar” (20.05.30) 

- Majorarea cu suma de 235,00 mii lei a bugetului Colegiului Tehnic V.D.Cotea la 

subcapitolul bugetar ”Învățământ secundar superior” (65.02.04.02), articol bugetar 

”Construcții” (71.01.01) pentru obiectivul de investiții ”Sistematizare incintă, 

refacere teren sport si gard stradal, construire pavilion Colegiul Tehnic V.D.Cotea”. 

Creditele de angajament sunt în sumă de 1.302,30 mii lei. 

- Majorarea cu suma de 20,00 mii lei a bugetului Grădiniței nr. 13 Focșani la 

subcapitolul bugetar ”Învățământ preșcolar  (65.02.03.01) art. bugetar ”Alte active 

fixe” (71.01.30) reprezentând credite bugetare și de angajament pentru 

documentație tehnico-economică refacere împrejmuire gard Sistematizare verticală 

curte Grădinița nr. 10 și nr. 13. 

- Diminuarea bugetului Poliției Locale cu suma de 495,00 mii lei din care, 80,00 mii 

lei la articolul bugetar ”Carburanți” (20.01.05), 70,00 mii lei la articolul bugetar ” 

Alte materiale și prestări servicii pentru întreținere și funcționare” (20.01.30), 90,00 

mii lei la articolul bugetar ”Uniforme și echipament” și 255,00 mii lei la articolul 

bugetar ”Active fixe” (71.01). 

Acesta ar fi un amendament. Al doilea amendament: 

- Aprobarea sumei de 17.232,44 mii lei reprezentând credite de angajament pentru 

proiectul cu finanțare din fonduri europene prin P.N.R.R. ”Renovarea energetică a 

clădirilor Școlii Gimnaziale Al. Vlahuță și Școlii Gimnaziale Nicolae Iorga”. 

- Aprobarea sumei de 20,00 mii lei reprezentând credite de angajament pentru 

obiectivul de investiții refacere infrastructură Căpitan Stoenescu. Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Da. Mulțumesc, 

domnule primar! Dacă mai sunt? Domnule Nițu ? Vreți dumneavoastră ? În regulă. 

Supun la vot amendamentul domnului Primar. Cine este pentru ?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,      Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  

Ana-Maria. 
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În online? Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Macovei?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru. ” 

Cu 20 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, amendamentul domnului primar  a fost 

aprobat.  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Am și eu o 

intervenție legată de bugetul municipiului Focșani. Vreau să-l întreb pe domnul Primar 

și să-i cer domnului Primar să facă amendamente și să actualizeze salariile angajaților 

Primăriei Municipiului Focșani în conformitate cu Hotărârea Guvernului României nr. 

1447/2022 pentru stabilirea salariului de bază minim brut pe țară garantat în plată.  

Conform art. 1, începând cu 01.01.2023 salariul de bază minim brut pe țară 

garantat în plată prevăzut la art. 164 din Legea 53/2003, Codul Muncii republicată cu 

modificările și completările ulterioare se stabilește în bani fără a include sporuri și alte 

adaosuri la suma de 3,00 mii lei pentru un program de lucru normal de 165,33 ore pe 

lună reprezentând 18,145 lei/oră.  

Cum bugetul pe care l-a pus domnul Primar în dezbatere este cu salariul minim 

brut de 2550 aferent anului 2020, îl întreb pe domnul Primar și-i solicit să facă 

amendamente și să actualizeze bugetul, astfel încât salariații și aici mă refer în special 

la salariații DDSP, Cup Salubritate, cei care au salariul minim pe economie să 

beneficieze de acest drept legal pe care domnul Primar refuză să li-l acorde. Vă 

mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunteți 

într-o eroare.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Da și normal.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Toți cei 

care au în plată.... ( Vă rog închideți microfoanele cei din online.)  

... Au în plată salariul minim pe economie brut li s-a asigurat încă din luna 

ianuarie salariul minim brut conform Hotărârii de  Guvern. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „da, domnul 

Primar sunt doar 4 salariați de la DDSP, atât...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dați-mi 

voie că v-am ascultat. Actele normative emise de Guvernul României și care cred eu 

că sunt perfect legale.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Și atunci de ce 

nu le respectați?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru că 

mă inspir din actele Guvernului României, Ordonanța de Urgență 168/2022, prin care 

se stipulează anumite măsuri fiscal-bugetare și prorogarea unor termene și prin care se 

fac anumite derogări pentru anumite categorii de angajați plătiți din fonduri publice și 

care nu beneficiază de această indemnizație sau această salarizare raportându-se la 

salariul minim brut pe țară.  

Deci cu alte cuvinte, Guvernul României a stabilit pentru  anumite categorii de 

salariați prin acte normative, exemplu prin Legea 153/2017 un nivel al salariilor, 

nominal, care nici în 2023 nu va fi atins. Ca să înțelegeți. Sunt anumite categorii de 

salariați ale căror salarii sunt stabilite prin Ordonanță de Urgență. 

Salariile aparatului de specialitate și ale tuturor instituțiilor subordonate 

Consiliului Local sunt stabilite prin Hotârâre de Consiliu Local. De aceea  Guvernul 

României n-a putut să emită o derogare și pentru aceste tipuri de salarii. 

Dumneavoastră sunteți în acest caz legislativul care poate să facă aceste derogări, 

uitându-ne la faptul că, alte categorii salariale din țară nu au beneficiat de această 

majorare. Beneficiază de majorare într-adevăr doar cei care aveau salariul minim brut 

mai mic decât cel în plată astăzi de 3,00 mii lei așa cum a prevăzut Hotărârea de  

Guvern. Și vă dau un exemplu.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Poliția Locală 

care a dat salariile majorate, mărite a greșit?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, a 

încălcat legea.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „A încălcat legea. 

Foarte bine. Dați-l afară. Direcția de Asistență Socială a greșit?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „S-a 

încadrat în prevederile legale.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Domnul Primar, 

vă citesc din referatul de necesitate.  

Stabilirea salariului se realizează în urma consultării organizației sindicale 

reprezentative la nivel de unitate sau după caz a reprezentanților salariaților.  

Țin să vă reamintesc că la discuțiile pe care le-am avut cu sindicatele și cu 

reprezentanții sindicatelor, toți, mai puțin liderul de sindicat care oricum era în 

contradicție cu viceliderul și reprezenta o opinie personală, toți  au fost de acord cu 

creșterea salariilor.  

Dumneavoastră sunteți împotriva salariaților? Spuneți-mi, vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu sunt 

împotriva salariaților.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Și atunci de ce 

nu vreți să le acordați un drept legal?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Au 

beneficiat de măririle respective an de an. Nu am aplicat aceeași tehnică de la Consiliul 

Județean prin care au plafonat salariile odată cu plafonarea indemnizațiilor 

președinților și vicepreședinților.  

Din 2020 Consiliul Județean n-a mai beneficiat de aceste măriri cu toate că... 

Iată! Acum câteva zile s-a votat plafonarea. ” 

 Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Am înțeles. Am 

găsit vinovatul la Consiliul Județean. Când n-aveți argumente aruncați pisica în curtea 

Consiliului Județean. Consiliul Județean este vinovat de tot ceea ce se întâmplă în 

municipiul Focșani. Mulțumim, domnule Primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „nu este 

vinovat tratăm cu unități de măsură diferite aceleași categorii de angajați. Eu v-am dat 

doar un exemplu, că există și alte categorii de angajați ce au salariile stabilite prin 

Ordonanță de Urgență....” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Cum se 

stabilește domnul Primar salariul de bază? Dacă nu vreți să ne spuneți, vă spun eu. 

Înmulțit coeficientul de ierarhizare cu salariul minim brut în plată. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da. De 

acord. Peste tot.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Așa, 

dumneavoastră de ce nu vreți să actualizați? De ce nu vreți să înmulțiți cu 3000?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru că 

nu s-au actualizat în alte unități decât cele care sunt cu Consiliul Local nu s-au 

actualizat. Și vă dau un exemplu. Și vă citesc dacă vreți să înțelegeți.  

Prin derogare de la prevederile art. 12 alin (2) din Legea-cadru nr.  153/2007 

privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice  cu modificările și 

completările ulterioare, în anul 2023 începând cu 1 ianuarie, cuantumul brut al 

salariilor de bază, soldelor de funcții, salarii de funcții, indemnizații de încadrare lunar 

de care beneficiază personalul plătit din fonduri publice se majorează cu 10% față de 

nivelul acordat pentru luna decembrie 2022. Atenție! 

 Fără a se depăși valoarea nominală pentru anul 2022 stabilită potrivit anexelor 

la Legea-cadru nr. 153/2017 cu modificările și completările ulterioare. 

 Creșterea salariului minim brut de la 2550 la 3000 lei  înseamnă o creștere de 

18%. Iar iată! Guvernul României pentru aceste categorii de salariați prevăzuți  la art. 

12  alin (2) din Legea-cadru nr. 153/2017 beneficiază de o creștere doar de 10%.  

Dar sunt și alte categorii care nu beneficiază de nicio creștere și se raportează 

doar la nivelul nominal stabilit pentru anul 2022.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Am înțeles, 

domnul Primar. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ce 

înseamnă? Că la nivel național și eu vă dau multe exemple din țară. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Poziția 

dumneavoastră este contrară poziției PSD care nu este de acord. Dacă tot ați pomenit 

de Consiliul Județean, la Consiliul Județean colegii dumneavoastră de partid care au 

fost și sancționați... Nu vă temeți că o să fiți exclus din PSD?” 
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 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Doamne-ajută! Eu chiar vă rog! Pe bune. O să-mi facă un bine. Pentru că, poate atunci 

o să vă gândiți să votați că nu mai este Misăilă de la PSD și o să votați proiectele. 

Pentru că nu sunt ale lui Misăilă, nu sunt ale PSD-ului. Sunt ale municipiului. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Sunteți pe 

contrasens, domnul Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu 

dacă sunt. Am făcut un proiect de buget pe care mi l-am justificat, fundamentat pe ceea 

ce este legislația în vigoare. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Domnul Primar, 

trebuie să faceți rost de bani pentru, nu știu... trageți dumneavoastră concluziile.... 

cetățenii municipiului Focșani? ..... Pentru ce vrea să facă rost de bani Primarul 

municipiului Focșani?”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu în 

locul dumneavoastră, aș face un sondaj de opinie în rândul cetățenilor din municipiul 

Focșani să-i întrebăm în felul următor:  

Dragi cetățeni,  

Sunteți de acord să le  creștem salariile tuturor angajaților din Primărie și din 

instituțiile subordonate? Sau să facem lucrări de investiții în Focșani? Mulțumesc!” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Niciodată.” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Domnul președinte, ce facem cu consilierii 

PSD? Îi punem într-o situație grea. Vor fi și ei excluși. Ce facem? Doamnă, așteptăm 

o părere și  din partea dumneavoastră. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu știu 

că PSD la Consiliul Județean a votat bugetul fără să aibă alte discuții, fără să aibă altă 

opoziție...” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Prefectul, Președintele PSD a spus .. salarii 

pentru toată lumea, așa a spus președintele Halici.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Să vă citesc din 

comunicatul PSD: 

”Refuzul celor doi de a participa la un vot important reprezintă o încălcare 

a statutului și o trădare față de colegii din organizația județeană a PSD.....” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Domnul președinte!... Domnul 

Dumitru!.... 

În legătură cu acest proiect și ceea ce spuneți, vreți să creșteți în sondaje și nu 

știți cum. Țipați de o oră aici la noi. ” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă: „Domnul .... nu țipă nimeni.” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Dar chiar un pic de respect. Vă rog 

frumos, domnule președinte!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă dau cuvântul 

și spuneți-vă punctul de vedere. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ dar 

domnul Mocanu, domnilor consilieri, haideți că s-a spus tot ceea ce era de spus vă mai 

traduc eu încă o dată. Ca să înțeleagă și cetățenii, da? Și-au dat seama că proiectul de 

buget nu este lacunar așa cum au afirmat dumnealor pe scări, este făcut foarte bine  
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Poți? Te rog frumos! Să taci din gură? Domnule dumneata vorbește la Piață, nu 

vorbi aici.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Dumneavoastră ați scris domnule Primar și 

am semnat-o. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Proiectul 

a fost făcut, aș putea spune, nu lacunar, ci beton și v-am dat șah mat pentru că nu ați 

înțeles nimic. Nu ați înțeles că acea economie de 8,7 milioane lei de la plafonare am 

dus-o pe alte capitole de investiții. Dumneavoastră vă faceți griji că n-o să puteți  

niciodată să veniți cu amendamente și să tăiați sume de la investiții și de la funcționarea 

unor instituții subordonate Consiliului Local cum ar fi Clubul Sportiv Municipal.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Sau Azilul de Bătrâni.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sau 

Azilul de Bătrâni. Sunt de acord. Nu am tăiat. Am pus în plus față de ceea ce s-a cerut, 

dar am venit cu o propunere echilibrată. Și dumneavoastră acum, de o lună de zile  vă 

dați cu capul de pereți și nu știți de unde să tăiați ca să-mi blocați mie și să duceți banii 

la salarii. Faceți acest lucru și tăiați din investiții. Tăiați de la funcționarea Căminului 

pentru Bătrâni.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „... păi ați tăiat dumneavoastră. Ați luat de la 

Poliția Locală, ați făcut marea reformă. Haideți domnule Primar să fim serioși ați dat 

miliarde lui Gm Constructione. Și am făcut bugetul. Bravo!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă îmi 

permiteți? Apropo de tăieri, tăierile le faceți dumneavoastră, domnule Primar. Este 

vorba de Direcția de Asistență Socială.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A aloca 

o sumă mai mare, domnule consilier....” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „.... la capitolul 2 

de la 496,86 ce o să faceți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, cât a 

cerut...” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Ați redus la 

350,00 mii. Ce o să faceți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Uitați-vă 

la rubrica de alături și vedeți cât este execuția pe 2022,  domnule consilier.  

Alo! V-ați luat medicamentele? Cât este domnule execuția pe 2022? Execuția 

pe 2022 este 320,00 mii lei.” 

” Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vorbim de o 

realitate, domnule primar.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O 

realitate. Realitatea este execuția. Noi am alocat mai mult decât alocația din 2022. 

 Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Le-ați tăiat din 

norma de hrană, din medicamente. Le-ați tăiat din materiale sanitare. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Domnule, aveți un dar de a minți de credeți și dumneavoastră.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Cred că 

minciună mai mare ca dumneavoastră nu există.” 
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Domnul consilier Ionel Costea: „Întâi se asigură dezvoltarea. Nu spuneți 

domnule așa peste tot? Iar noi votăm oportunitatea, domnule primar. Nu ne puneți pe 

noi să vă tăiem banii. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

consilier, haideți să spunem adevărul până la capăt. Și haideți să citim. La hrană, da? 

Atenție! Mă lăsați să vorbesc?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Dar nu vă las că 

spuneți neadevăruri.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, vin 

cu un argument care contrazice minciuna dumneavoastră.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „..Fundamentarea 

pe care a făcut-o DAS-ul. Ei sunt cei mai în măsură să solicite. Este un număr de 

oameni, număr de zile ș.a.m.d. 

.... Și chiar vă faceți că nu înțelegeți? Cum este posibil așa ceva?” 

Domnul consilier Ionel Costea: „Și noi suntem pentru dezvoltarea orașului, 

domnule.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am 

văzut.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Lăsați la o parte 

bla-bla-urile. Vorbim de lucruri concrete, reale.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

Costea, îmi dați voie să-mi spun punctul de vedere? Sau vreți doar să vă auziți vorbind? 

Vă rog frumos! Doamnelor și domnilor consilieri, doamnelor și domnilor colegi, vă 

rog frumos liniște!  Ca să se înțeleagă odată pentru totdeauna. Nu am făcut nicio tăiere. 

Tăiere înseamnă în momentul în care aloc o sumă mai mică decât execuția anului 

precedent.  

Anul precedent am avut o sumă cheltuită efectiv de către Căminul de Bătrâni 

pentru hrană de 332,00 mii lei și am propus pentru 2023, 350,00 mii lei. Da, într-adevăr 

au solicitat 496,00 mii lei, dar acești 350,00 mii lei pot fi cheltuiți eventual până în luna 

octombrie-noiembrie când avem timpul necesar să facem alte rectificări și să vedem 

dacă într-adevăr au capacitatea să cheltuiască această sumă pentru că, în numărul 

beneficiarilor de la Căminul pentru Persoane Vârstnice există variații foarte mari, da? 

Așa că, vă rog frumos, dacă îmi arătați că am tăiat și am alocat o sumă mai mică 

decât execuția anului precedent, atunci, da, se poate numi tăiat. Dar nu înseamnă că s-

a tăiat din ceea ce s-a cheltuit anul trecut.  

Noi ne raportăm la ceea ce este cheltuit concret. La fel și la medicamente.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Să înțeleg că 

DAS-ul, doamna director împreună cu personalul a fundamentat un buget greșit pe care 

dumneavoastră l-ați corectat, l-ați tăiat.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

apanajul ordonatorului principal de credite.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Eu nu cred că 

dumneavoastră aveți toate elementele, toate datele astfel încât să faceți lucrul ăsta. Nu 

știți mai bine decât dei de la  Direcția de Asistență Socială să faceți lucrul ăsta.” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Mai există rectificare, domnule 

președinte!” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „În conformitate 

cu Legea 273 privind finanțele publice locale  prioritate are secțiunea de funcționare. 

Este o obligație........ 

Trâmbița domnul Primar în 2020 foarte tare că am tăiat de la funcționare. Acum 

se contrazice.” 

Domnul consilier Ionel Costea: „O mai știți pe aia cu fondurile europene 

pentru termoficare? Dacă nu votați, restituim banii. Era un domn Imireanu. Unde este? 

L-ați mai văzut pe aici?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Până este lămurit 

aparatul de specialitate eu cred că domnul Primar, dacă ne permiteți, numai cu acordul 

dumneavoastră să trecem la vot.  

Stimați colegi, vă propun să trecem la vot că deja suntem... 

Cine este pentru? ” 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel.  

Se abține cineva?  

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, 

Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Costea 

Ionel, Stroie Mirela,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria.   

În online? Doamna Drumea? 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Abținere.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Macovei?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Abținere.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

Cu 9 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel și 11 

abțineri din partea doamnelor și domnilor consilieri: Macovei Liviu, Costea Ionel,  

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru 

Victor, Stroie Mirela, proiectul nr.  2  nu a fost aprobat. 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Anunț 

încă o dată pe această cale toți beneficiarii de indemnizații pentru persoane cu 

dizabilități că nu-și vor putea încasa nici de data aceasta sumele aferente.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Pentru că 

Primarul Municipiului Focșani refuză să vă plătească indemnizațiile. ” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu 

refuzăm. Nu avem bugetul.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Mă iertați! Amendamentul l-ați aprobat. Știu. Proiectul nu. Să înțeleg că proiectul fără 

amendament a fost respins? Supuneți la vot și proiectul cu amendament? Eu sunt cu 

administrația. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu. Nu înțeleg 

n-a mai existat precedentul ăsta. Deci din moment ce proiectul în integralitatea lui cu 

tot cu amendament a fost refuzat, ce vreți să mai completez? ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„N-ați menționat că-l supuneți la vot cu amendament.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Da. Am înțeles 

acum. Menționez acum, cu amendament, în integralitatea lui. Se subînțelege.” 

 

Se prezintă punctul 3   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării sumei de 6,00 mii lei din bugetul local al Municipiului Focșani pe anul 

2023, pentru susținerea proiectului „Ora Pământului”, inițiat și organizat de 

Consiliul Local al Tinerilor din Municipiul Focșani; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? Dacă 

nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,      Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  

Ana-Maria. 

În online?  Domnule Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!  

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Macovei?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Pentru.” 

Cu 20 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 
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Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, proiectul nr. 3 a fost aprobat devenind 

hotărârea nr.33 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte? ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog, domnule 

Primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Odată 

votat acest proiect, v-atrag atenția totuși că sursa nu există deocamdată aprobată în 

buget. Deci, dacă până la data de 25 martie când se va desfășura această acțiune, nu se 

va aproba bugetul municipiului Focșani, această acțiune nu va putea să aibă loc. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Depinde doar de 

dumneavoastră, domnule Primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Depinde 

de dumneavoastră.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Depinde de 

dumneavoastră. Stă în pixul dumneavoastră... Prin bugetul municipiului Focșani... 

Construirea bugetului în conformitate cu realitățile.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu ați 

venit cu observații concrete.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!” 

 

Se prezintă punctul 4   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind alocarea 

sumei de 9,10 mii lei din bugetul local al Municipiului Focșani pe anul 2023 Școlii 

Gimnaziale ”Anghel Saligny” Focșani, în vederea participării elevului Lemnaru 

Ștefan la Olimpiada Internațională „WORLD MATHEMATICS LEAGUE”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Discuții? Dacă 

nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru?  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Discuții.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Acest 

elev va putea să meargă doar dacă se va aproba bugetul.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Același răspuns, 

domnul Primar. Deci am votat.” 

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Mocanu Georgian, Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, 

Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae,     Dumitru Victor,    Costea Ionel,      Stroie Mirela, Dimitriu-Bunghez  

Ana-Maria. 

În online?  Domnule Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc!  

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc! 

Domnule Macovei?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Pentru.” 

Cu 20 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Mocanu Georgian, Balaban Elena Luminița, Viorica Pristavu, Nedelcu Mihai, 

Ailincuței Lauriana, Gongu Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Ungureanu Daniel, 

Macovei Liviu, Costea Ionel,  Zîrnă Cristian, Marcu Livia Silvia, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae,  Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, Drumea 

Alina Ramona, Dumitru Victor, Stroie Mirela, proiectul nr. 4 a fost aprobat devenind 

hotărârea nr.34 

 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Domnul președinte, am o rugăminte la 

dumneavoastră. Să știți că voi pleca din zona cu semnal și vreau să menționați că sunt 

de acord cu toate proiectele pe care le-a propus domnul Primar.” 

 Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Nu știu.   S-o 

întrebăm pe doamna Secretar dacă este în regulă din punct de vedere legal, dacă poate 

vota anticipat.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Eu o să țin mâna ridicată acolo atâta timp 

cât voi avea semnal.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Da. În regulă.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Dar dacă nu, să știți că sunt de acord cu 

celelalte proiecte.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„Și-a manifestat dorința de a vota.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Victor Dumitru: „Pentru?” 

Ok, dacă dumneavoastră spuneți că e în regulă eu nu am nimic împotrivă, da, 

mulțumesc domnul, sunt atent la mânuță, dacă nu are semnal nu are nici mânuță.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „..vă spun că nici nu pot vorbi acum...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, în regulă domnule 

Nedelcu, în regulă, nu e o problemă.”  

 

Se prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea participării Municipiului Focșani în calitate de organizator la 

realizarea proiectului de prevenire și reducere a consumului de substanțe 

psihoactive “Eu, tu, noi, liberi!” în judeţul Vrancea; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Vă rog doamna 

viceprimar Alexandra Tătaru.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Mulțumesc domnule președinte. Eu 

propun să aprobăm participarea municipiului Focșani ca organizator la realizarea 
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acestui proiect dar nu înainte să propun un amendament pe care vi-l supun aprobării și 

anume la paragraful „c”, aici de fapt este o eroare, este de fapt „d” și rog să se modifice,  

Ateneul Popular „Maior Gheorghe Pastia” Focșani în calitate de partener are 

următoarele obligații și anume eliminarea, propun eliminarea punctului „a”, respectiv 

să asigure în limita sumei de 50 de mii de lei realizarea materialelor promoționale și 

informative, broșuri, flyere, bennere, emisiuni radio și tv, iar la paragraful „e” Teatrul 

Municipal „Maior Gheorghe Pastia” eliminarea punctului „b” să asigure limita sumei 

de 250 de mii de lei cheltuielile aferente activităților culturale artistice, conform 

anexelor la acordul de parteneriat.  

Consider că suma de 300 de mii de lei nu trebuie să fie acordată acestor 

manifestări cultural artistice pentru că proiectul de prevenire a consumului de droguri 

nu presupune spectacole, ci o serie de workshopuri menite să acorde educația acestor 

tineri. Mulțumesc!”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Și eu mulțumesc doamna 

viceprimar. Dacă mai sunt amendamente? Vă rog!” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Amendamente nu, dar aș vrea să 

purtăm o discuție echilibrată din punctul meu de vedere pentru că aici suntem 6 cadre 

didactice și cred, o parte dintre noi a defășurat și acțiuni în școlile și liceele proprii, cu 

Agenția Națională Antidrog prin care, fac un pic o paranteză, sunt puțini și ajung mai 

greu în teritoriu să facă acțiunile și activitățile necesare pentru a salva câțiva copii 

pentru a preveni consumul, acum am intrat pe Agenția Națională Antidrog, pe site-ul 

dumnealor și am găsit o statistică în care scrie următoarele cifre 10,7% cu vârstă între 

15 și 64 de ani au consumat cel puțin o dată în viața lor substanțe, da? 6% din această 

cifră , din 10,7% au consumat în ultimul an, este o cifră îngrijorătoare, părerea mea.  

Dacă dumneavoastră credeți, doamna viceprimar Tătaru și stimați colegi, printr-

o activitate de genul, inclusiv să facem și spectacole, să facem și activități cu psiholog 

în fiecare clasă, doamna Tătaru, cred că știți destul de bine ceea ce înseamnă să vină 

un psiholog și un specialist...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „...nu are legătură amendamentul cu...” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „...vă rog să mă lăsați să vorbesc...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „...vă rog să vă abțineți și să nu apelați 

la...”  

Domnul consilier Mocanu Georgian: „..vă rog frumos să mă lăsați să vorbesc, 

eu nu am vorbit peste niciun consilier local, vă rog frumos.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Mocanu, deci prin 

spectacolele...”  

Domnul consilier Mocanu Georgian: „...distrugeți tineretul și noua generație 

din municipiul Focșani...ați acordat sume de bani și nu ați bugetat niciun eveniment...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „...deci 300 de mii de lei pentru 

spectacole.” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „..mă repet, 1 iunie, participarea la Zilele 

municipiului Focșani, la 8 martie și acest eveniment prin care noua generație are de 

învățat...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „vorbiți la subiect domnul Mocanu, nu face 

obiectul discuției...” 
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Domnul consilier Mocanu Georgian: „..PNL-USR se opune vehement 

pentru...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...dau microfon dacă aveți ceva, dacă nu...” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „..pentru că mi-am câștigat acest drept.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...domnul Mocanu, nu are obiect...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Mocanu, gata        

ne-ați convins, doar de paranghelie, asta vreți...” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „..domnul Dumitru...Agenția Națională 

de Antidrog împreună cu specialiști în domeniu și psihologi vor ajunge în liceele din 

municipiul Focșani.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „..activitate pe care o plătește 

Consiliul județean, acei speakeri sunt plătiți de către Consiliul județean.” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „..haideți vă rog frumos să mă lăsați să 

vorbesc.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „...nu ați terminat?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Ați citit proiectul domnule consilier? 

Vă rog domnule președinte supuneți la vot amendamentul.” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „10,7% este un procent îngrijorător. 

Dacă dumneavoastră nu reușiți să înțelegeți ceea ce se întâmplă în societatea de astăzi, 

în 2023 pentru elevii din municipiul Focșani atunci vă urez succes cu această viziune 

sumbră să-i dați înainte.” 

Domnul consilier Ionel Costea „30 de ani de spectacole.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Stroie, vă rog!” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Domnul Mocanu într-adevăr aveți dreptate,  

dar cu ce îi ajută pe acei copii cu spectacolul de artificii, cu spectacole cu lasere de 3 

zile, cu artiștii ca Provincialii, Subcarpații, Irina Rimes, cu ce îi ajută pe acei copii?”  

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru a socializa doamnă, dezvoltarea 

unui copil, a unui elev, a unui licean, înseamnă să-i creezi evenimente, să se adune, să 

discute între ei, să se dezvolte cu relații personale, interpersonale...” 

Domnul consilier Ionel Costea „să sponsorizeze...” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Domnul Costea când faceți facultate și 

predați în învățământ atunci mai stăm de vorbă, nu vorbiți peste mine, vă rog frumos. 

Eu am făcut acest proiect cu Agenția Națională de Antidrog la mine la școală și știu 

destul de bine ce implică.”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog frumos, e suficient, 

ne-ați convins domnul Mocanu, supun la vot amendamentele doamnei viceprimar 

Alexandra Tătaru. Cine este pentru? 

În sală au votat 9 „pentru” Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian și 6 „abțineri” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, Radu Nițu.  

În online domnul Nedelcu? Este pentru dânsul. Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Mă abțin.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 11 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 9 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, amendamentul 

doamnei viceprimar Alexandra Tătaru a fost aprobat.  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui inclusiv amendamentul. Cine este 

pentru? În sală toată lumea este pentru. În online? Domnul Nedelcu? Este pentru. 

Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Domnul Dumitru sunt contra 

parangheliilor.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei? Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, se pare că nu mai are 

semnal domnul Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul, inclusiv amendamentele doamnei viceprimar Alexandra Tătaru au 

fost aprobate, devenind hotărârea nr. 35 

 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Haideți 

să vă mai întreb ceva, dați-mi voie.  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog domnul primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În 

protocol se menționează la următorul articol , imediat vă spun.” 
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Domnul consilier Costea Ionel: „Despre ce proiect discutăm?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La acest 

proiect. Conștientizarea riscului pe care îl presupune consumul de substanțe 

psihoactive, activități pentru îndeplinirea obiectivului. Se vor realiza sesiuni de 

comunicări interactive pentru fiecare liceu din județul Vrancea, ateliere de lucru în 

spații neconvenționale, spații de lucru, grădini, parcuri, spații publice, amfiteatre, între 

echipe mixte de psihologi ai Facultății de psihologie Universitatea „Alexandru Ioan 

Cuza” din Iași împreună cu lucrători din serviciul de specialitate din cadrul IPJ Vrancea 

biroul siguranță școlară, cadre didactice, părinți și elevi în cadrul sesiunilor, 

activităților derulate în unitățile de învățământ în perioada 14 martie – 30 mai 2023.  

La aceste întâlniri vor fi invitați să participe actori, medici, speakeri 

motivaționali, vlogeri sau vedete cu care tinerii interacționează în special în mediul 

online. Se vor difuza și analiza materiale de informare realizate în cadrul întâlnirilor 

cu beneficiarii proiectului și se vor culege date statistice care să fie utilizate de 

specialiști în vederea elaborării strategiilor antidrog la aceste categorii de vârstă.  

Atenție, se vor realiza pentru popularizarea proiectului evenimente publice cu 

impact pentru tineri în care vor fi promovate activități conexe unui trai sănătos și vor 

fi difuzate în spațiul public prin canale de comunicare specifice, mesaje antidrog cum 

ar fi: competiții sportive, competiții artistice, spectacole artistice de lasere și focuri de 

artificii. Deci, doamnelor și domnilor consilieri, toate aceste activități care s-au 

desfășurat anul trecut și au avut un real succes în rândul tinerilor...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Discutăm de un protocol domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, 

protocolul l-ați aprobat, protocolul care este anexă la Hotărârea de consiliu local și care 

aceste activități au rămas în continuare, nu ați modificat, ați tăiat doar sursa de 

finanțare...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci domnul primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...dacă 

noi semnăm un protocol...domnule dați-mi voie să mă lămuresc că eu nu mă lămuresc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Aveați timp până acum să-l 

citiți, citiți-l acasă, luați-l acasă, citiți-l...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...eu 

vreau să întreb, dacă în protocol sunt prevăzute aceste acțiuni și sunt prevăzute ca 

aceste acțiuni să fie derulate de către consiliul...de către Ateneul Popular „Maior 

Gheorghe Pastia” și de către Teatru fără bani, cum vom putea noi să facem, chemăm 

elevii și le spunem da veniți și cântați singuri în Piața Unirii?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Domnul primar, repet, protocolul nu ne obligă 

pe noi...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...toate 

aceste sesiuni de dezbateri și tot acest protocol prevede inclusiv un concurs și 

stimularea elevilor de a-ți dezvolta abilitățile fie artistice, fie sportive și la sfârșitul 

acestui eveniment, acestui proiect, aveau loc competiții sportive, am avut anul trecut 

competiții de baschet și am avut totodată competiții cu privire la filmulețele pe care le-

au elaborat și turnat elevii din toate unitățile de învățământ participante la acest 

proiect...” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Atrageți fonduri private 

domnule primar dacă tot sunteți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...și 

acele...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Dacă tot sunteți atât de 

implicat în proiectul ăsta pentru că banii pe care noi i-am tăiat erau destinați doar 

spectacolelor și atât.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu 

pentru spectacole, noi așa am vrut, așa am gândit-o și anul trecut.  Dar să știți copii se 

bucurau foarte mult. Iar aceste formații și acești artiști care au fost nominalizați au fost  

stabiliți în urma sondajelor făcute în rândul copiilor.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „În urma sondajelor am văzut că sunt foarte 

multe lucrări...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Gata m-ați lămurit, o să ne 

apuce seara, trecem la proiectul nr. 7.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Proiectul 

nr. 6.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „A 6, ok” 

 

Se prezintă punctul 6 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Focșani nr. 

214/27.08.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Sistem de supraveghere video – Sere Mândrești”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În 

sală toată lumea este pentru. În online domnul Nedelcu este pentru. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 6 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 36 
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Se prezintă punctul 7 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Focșani nr. 

217/27.08.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Sistem de supraveghere video – Grădina Publică și Piața 

Unirii Focșani”;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Discuții? Dacă nu sunt discuții, să trecem la vot. Cine este pentru? În sală toată 

lumea este pentru. În online domnul Nedelcu este pentru. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „De acord.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel, 

proiectul nr. 7 de pe ordinea de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 37 

  

Domnul consilier Costea Ionel: „Felicitări dragi colegi, grupul PNL-USR este 

pentru dezvoltarea acestui oraș, am votat cu cea mai mare plăcere.” 

 

Se prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea anexei nr. 1 la HCL nr. 424/26.09.2019 cu modificările și completările 

ulterioare;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Să înțeleg domnule 

primar că nu mai susțineți implementarea proiectului de termoficare etapa a 3-a în 

municipiul Focșani din moment ce scoateți după lista de finanțare și nici realizarea 

Grădiniței nr. 1? Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Facem 

încă o discuție care din punctul meu de vedere este inutilă, inodoră, insipidă și incoloră 

așa cum sunt și cei care recepționează sau nu recepționează explicațiile noastre, 

mulțumesc!” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc, dacă nu 

sunt discuții și nu aveți explicații vă propun să trecem la vot. Vă rog doamna director.” 

Doamna director economic Grosu Carmen: „Deci așa cum v-am spus și la 

comisie în proiectul bugetului general pe anul 2023 toate obiectivele și toate proiectele 

la care ați făcut referire sunt cuprinse pe lista de investiții, în programul de investiții.  

În ceea ce privește lista creditului, lista obiectivelor de investiții finanțate din 

credit, la lotul 1 am avut suma de 20 de milioane pentru cofinanțarea proiectelor 

europene. Acum prin acest proiect de hotărâre se propune o redistribuire între proiecte 

în funcție de stadiul lor de implementare. Termoficare etapa a 3-a încă nu a ajuns la 
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faza de semnare a contractului de execuție drept pentru care am propus redistribuirea 

de la acest obiectiv la celelalte care sunt deja în implementare. Creditul este o sursă 

suplimentară. Acest credit este luat din..este contractat din 2020 după cum vedeți din 

acest lot pe fonduri europene a fost trasă suma de 8 milioane 590 de mii de lei tocmai 

pentru ca să minimizăm costurile. Ne-am descurcat cu sursele din bugetul local și am 

apelat la credit doar în ultimă instanță astfel încât să minimizăm costurile cu dobânzile. 

Din cauza aceasta avem acum 11 milioane aceștia disponibili din credit. Mai avem în 

2023 posibilitatea să tragem această sumă conform contractului de creditare și direcția 

de investiții a propus redistribuirea acestor sume tocmai în funcție de stadiul de 

implementare a proiectelor.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Și unde vreți să alocați acești 

bani? Unde vreți să-i distribuiți?” 

Doamna director economic Grosu Carmen: „Păi este exact propunerea din 

Hotărârea de consiliu, aveți minus și plus pe anexă, trebuie să mai citesc eu o dată 

anexa la Hotărârea 424?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Să înțeleg că nu vreți să mai 

faceți modernizarea clădirilor și echiparea infrastructurii educaționale la Grădinița nr. 

1?” 

Doamna director economic Grosu Carmen: „Deci am vorbit degeaba până 

acum.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...și reabilitarea sistemului 

de termoficare urbană la nivelul municipiului Focșani pentru perioada, îmi aduc foarte 

bine aminte și îmi este foarte viu în minte când domnul primar ne-a amenințat că o să 

fim nevoiți dacă nu implementăm etapa a 3-a a proiectului de termoficare o să fim 

nevoiți să returnăm Comisiei Europene niște zeci de milioane de euro. Ce se întâmplă? 

Vă rog domnul primar. Nu am făcut decât să citesc din dumneavoastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cu 

tristețe mă uit la dumneavoastră că nu ați înțeles nimic...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „și cu transparență...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..și cu 

transparență, cea mai mare transparență. Domnul consilier, ce nu înțelegeți? Ăsta nu 

este pe o listă de investiție, este un obiectiv pe care inițial am propus că îl vom finanța, 

partea noastră de cofinanțare, vorbim de refacerea și reabilitarea sistemului de 

termoficare etapa a 3-a.  

Este un proiect finanțat din fonduri europene, un proiect din fonduri europene la 

care noi trebuie să avem partea noastră de cofinanțare, care inițial a fost stabilită 

undeva la aproximativ 14 milioane de lei. Proiect care se regăsește în lista de investiție, 

anexă la proiectul de buget pe care nu l-ați votat. Proiect care acum, în urma 

corespondenței purtată cu Ministerul Mediului, se dorește să se facă o modificare de 

către POIM a acestor categorii de cheltuieli eligibile, astfel încât să nu mai avem o 

asemenea cofinanțare de 14 milioane de lei la acest proiect.  

Cu alte cuvinte nu vom mai avea nevoie de acest împrumut, pentru acest proiect, 

nu că renunțăm la el, proiectul îl ducem până la capăt, suntem în perioada în care avem 

contractul în derulare de finanțare pe fonduri europene acestui proiect. Am scos o dată 

la licitație, nu s-a prezentat nimeni, urmează să mai scoatem încă o dată la licitație să 

vedem ce se întâmplă. Asta nu înseamnă că renunțăm, îl scoatem din lista de obiective 
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de investiții a fi finanțate din împrumutul contractat în 2019 de către municipiul 

Focșani. Da, același lucru se întâmplă și la Grădinița nr. 1. La Grădinița nr. 1 am 

identificat resursele financiare necesare pentru realizarea obiectivului, suntem în 

perioadă de licitație, dacă nu mă înșel chiar s-a finalizat licitația, nu știu exact, dar 

suntem în perioada de licitație pentru reabilitarea Grădiniței nr. 1. Deci nu renunțăm 

nici la acest obiectiv de investiție pentru că avem un contract de finanțare încheiat cu 

Uniunea Europeană. Așa că ce vreți dumneavoastră să insinuați este cu totul și cu totul 

altceva, ceea ce nu este deloc real. Mai mult decât atât trebuie să vă mai spun un singur 

lucru, acest împrumut a fost modificat de mai multe ori, obiectivele propuse inițial a fi 

finanțate din acest împrumut s-au schimbat de-a lungul timpului, dar asta este 

procedura impusă de comisia de avizare a împrumuturilor locale, fără Hotărârea 

consiliului local dumnealor nu acceptă, doar la propunerea mea ca ordonator principal 

de credite. Dacă dumneavoastră vreți să rămânem cu o sumă agățată pe care să nu o 

putem folosi din acest împrumut, sumă care iată se făceau economii și o puteam duce 

pe alte obiective să finanțăm alte cofinanțări la alte proiecte pe fonduri europene ne 

blocăm și mai mult, dar poate veți înțelege. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da domnul Costea.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Nu știu dacă a câștigat tot GM Construzioni, 

domnul Radu Nițu nu pot să vă spun dar ne vor răspunde domnii de la investiții. Am o 

altă problemă, din câte văd, vreți să scoateți castanele pe mâna noastră pe proiectul de 

termoficare, nicio problemă, cu Grădinița e ok, vreți să scoateți e problema 

dumneavoastră, nu e pe fonduri europene. Dar nu ne jucăm cu fondurile...nu e pe 

proiectul care face parte integrată din termoficare, da? Anul trecut ne spuneați, 

împreună cu domnul Imireanu, da discutăm de proiectul...nu mă întrerupeți că...îmi 

aduc aminte de ăsta Emil Aseb SRL, care i-am dat la Onasis timp de 5 ani miliarde     

c-am scos apartamentul la 50 de mii de euro.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Nu s-a 

dus Ion Ștefan și cu domnul Toma acolo să se laude că au făcut ei proiectul ăla.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Să fie sănătoși. Dumneavoastră ați luat cheile, 

dumneavoastră ați dat drumul la parcare acolo, așa, că așa faceți peste tot.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Cetățenii 

spun treaba aceasta.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Nu, cetățenii nu spun. Au rămas mirați că 

puteam să construim un bloc cu 7 etaje din banii ăia, dați lui Pârlog ăsta dar nu 

contează, am înțeles că sponsorizează spectacolul. Așa, treaba e bună, deci asta este 

părerea mea. Nu ne băgați cu mâna în crăpătură, noi de fiecare dată votăm 

oportunitatea. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Doamne 

calomnia asta dacă nu era scoasă din codul penal, ce bine mai era.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Ok, vă mulțumesc, dacă nu 

mai sunt discuții și sper din tot sufletul să nu mai fie, trecem la vot, vă propun să trecem 

la vot. Cine este pentru? În sală avem 6 voturi pentru. Se abține cineva? 9 abțineri.  

În sală 8 voturi „abținere” Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian și 6 voturi „pentru” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, Radu Nițu.  
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În online domnul Nedelcu este pentru. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 11 abțineri...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Cu 10 abțineri, nu e doamna Stroie.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc. Cu 10 voturi 

„abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 

voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 8 nu a fost 

aprobat. 

 

Se prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. ENET S.A. Focșani pe anul 

2023 și estimat pe următorii 2 ani;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Discuții vă rog! Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este 

pentru? În sală avem 6 voturi pentru. Se abține cineva? 9 abțineri.  

În sală au votat „abținere” Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian și „pentru” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, Radu Nițu.  

În online domnul Nedelcu este pentru. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei? Domnul Macovei proiectul nr. 9 de pe ordinea de zi.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „aa abținere, n-am auzit prea 

bine. Cum doamna Stroie nu a votat, cu 9..a votat?  
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Deci cu 11 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea 

Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 9 nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul 10 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. TRANSPORT PUBLIC S.A. 

Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani;  Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În 

sală 6 voturi pentru. Se abține cineva? 9 abțineri.  

În sală au votat „abținere” Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru 

Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian și „pentru” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, Radu Nițu.  

Domnul consilier Costea Ionel: „A uitat să treacă proiectul bugetului la piață 

pe ordinea de zi...doar împreună că sunt societățile consiliului local.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Asta se 

numește șantaj domnul...e un șantaj ăsta domnul Costea. Atâta timp cât nu faceți un 

proiect de buget care să prevadă și dezvoltare, tocmai pledați pentru dezvoltarea..” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Spuneți o poveste fără sens.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...dacă îmi permiteți să 

finalizez procedura de vot...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..eu nu 

spun nicio poveste fără sens, eu spun o poveste..poveștile fără sens le scrieți 

dumneavoastră pe facebook și pe toate conturile false pentru care oricum vă atrag 

atenția încă o dată, atacul la membrii familiei, este...nu știu dacă eu v-am atacat familia 

vreodată domnul Costea să vă fie rușine și o să cer organelor abilitate să facă cercetările 

de rigoare. Bine, m-ați acuzat și ați făcut niște afirmații denigratoare la adresa mea și 

a familiei mele și ați pus niște poze cu soția mea pe facebook care nu trebuia să...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...nu mă interesează ceea ce visați noaptea și 

acuzați...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..sunt 

dovezile domnul Costea.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „..nu sunt niciun fel de dovezi și nu mă acuzați 

pe mine, rămâneți la colegii dumneavoastră domnule primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bine, 

vorbim. Iar în ceea ce privește Administrația Piețelor, încă o dată vă spun, aveți în 

conturi 1 milion 700 de mii de lei. Vă rog încă o dată în numele cetățenilor municipiului 

Focșani și a celor din piață pe care i-ați instigat astăzi să vină în fața primăriei..” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...în calitate de ce, domnule primar?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..în 

calitatea cetățenilor din municipiul Focșani că sunt ales spre deosebire de 

dumneavoastră, eu sunt nominal ales, dumneavoastră sunteți pe listă...vorbim de piață 

și la piață trebuia să aveți un proiect de investiții, aveți o sumă de 1 milion 700...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...avem domnule...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „nu 

aveți...țineți oamenii în frig și în ploaie și în zăpadă...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...este singura societate pe profit domnule 

primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ce este?” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Singura societate pe profit.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O să fie 

pe pierdere anul ăsta, vă spun eu.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „De ce, că vă doriți să închideți piața?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nici nu 

știți ce ați votat domnule...nu are nicio treabă...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Ba are foarte mare importanță...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bine, 

are...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Niciodată nu voi fi de acord să cedez piața...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Ungureanu vă rog 

frumos să vă exprimați votul.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...vorbește mai încet că mă sperii..” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Ungureanu vă rog 

frumos să vă exprimați votul la proiectul nr. 10.” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru am zis.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„și doamna Drumea...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ Și domnul Macovei? 

Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Abținere.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„și doamna Drumea?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Drumea a spus.” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 11  voturi „abținere” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 

9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10  nu a 

fost aprobat. 
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Se prezintă punctul 11 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 160/2020, 

privind mandatarea Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru serviciul de 

salubrizare al localităților Focșani și Golești, județul Vrancea, de a delega 

gestiunea serviciului de salubrizare de pe raza administrativă a Municipiului 

Focșani, precum și exercitarea atribuțiilor, drepturilor și obligațiilor Consiliului 

Local al municipiului Focșani în acest sens; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

Discuții? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În 

sală 6 voturi pentru. Se abține cineva? 9 abțineri.  

În sală au votat „pentru” Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Pristavu Viorica, Radu Nițu și „abținere” Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia Silvia, 

Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian.  

În online domnul Nedelcu, pentru. Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu? Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, cu 11 

abțineri...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier, dați-mi voie să intervin.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Lăsați-mă să finalizez și 

după aceea vă dau cuvântul. 

Cu 11 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea 

Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 11 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. 

Vă rog domnul primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

vorba despre Legea 101/2006 care a fost modificată prin Ordonanța de Urgență a 

Guvernului nr. 133/2022 prin care ne obligă în termen de maxim 120 de zile la data 

intrării în vigoare prezentei ordonanțe, autoritățile administrației publice locale, după 

caz, asociațiile de dezvoltare intercomunitare pe baza mandatului special primit de la 

UAT-uri, au obligația ca pentru activități de sortare, tratare și/sau depozitare prin 

eliminarea deșeurilor municipale prestate de operatori numai pe baza autorizației de 
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mediu să atribuie contractele de delegare de gestiune activităților respective în vederea 

conformării cu prevedere art.II pct. 16 și pct. 33 referitor la prevederile art. 14^4 și art 

32^1. Deci am propus acest proiect, nu ați întrebat nimic și cu stupoare constat că 

respingeți un proiect care de fapt rezidă dintr-o obligație a unui act normativ dat de 

Guvernul României.  

Și vă mai citesc un articol, art. 32^1 - Garda Națională de Mediu prin comisari 

și persoane împuternicite cu atribuții de control propune autorității competente pentru 

protecția mediului suspendarea autorizației de mediu, autorizații integrate de mediu în 

condițiile legii în cazul în care titularul autorizației are obligația ca pentru activități de 

sortare, tratare și/sau depozitare prin eliminarea deșeurilor municipale fără contract de 

delegare a gestiunii încheiat cu unitatea subdiviziunea teritorială administrativă de pe 

raza căreia provin deșeurile municipale. 

Cu alte cuvinte, noi în acest moment avem contract încheiat cu groapa de gunoi 

de la Brăila...vă rog închideți microfonul cei care sunteți în online. Vă mulțumesc!”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul primar ce ne puteți 

spune de amenda pe care ați primit-o în valoare de 750 de mii de lei...?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „de ce 

deviem de la subiect și nu lăsați să explic până la capăt. CUP-ul în acest moment are 

contract încheiat direct cu firma care depozitează gunoaiele la Brăila cu Tracon.  

Conform acestor prevederi legale nu mai are posibilitatea operatorul în 

speță..servicii publice, societatea consiliului local nu mai are posibilitatea să ducă...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Conform legii trebuia să supuneți proiectul la 

vot al bugetului pentru Administrația Piețelor...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc domnul 

Costea, trecem la ordinea de zi, proiectul asta a fost votat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „N-ați 

înțeles nimic.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Am înțeles foarte bine...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „aveți un 

gramofon stricat în dreapta, e vechi, bătrân și...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Domnule sunteți prost informat.” 

 

Se prezintă punctul 12 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, Primarul Municipiului 

Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în folosul Municipiului 

Focșani, pentru terenul în suprafață totală de 8 mp., situat în Focșani, Calea 

Moldovei nr. 38, Tarla 30, Parcela 156/8, cu număr cadastral 70879, înscris în CF 

nr. 70879 UAT Focșani;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Discuții? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În 

sală, domnul Mocanu, în sală toată lumea este pentru. În online domnul Nedelcu este 

pentru. Doamna Drumea?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei? Domnul 

Macovei? Doamna Drumea?” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia Silvia, 

Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel, proiectul nr. 12 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 38 

 

Se prezintă punctul 13 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, Primarul Municipiului 

Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în folosul Municipiului 

Focșani, pentru terenul în suprafață totală de 389 mp., situat în Focșani, Calea 

Moldovei, Tarla 49, Parcela 205/3, 205/4 și 205/5, având  numerele cadastrale 

70865 și 70868, înscris în CF nr. 70865 și nr. 70868 UAT Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Discuții? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este pentru? În 

sală toată lumea este pentru. În online? Domnul Nedelcu nici nu mai este. Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu?” 

Doamna consilier Ungureanu Daniel: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc, domnul 

Macovei? Mulțumesc. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, proiectul nr. 13 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 39 

 

 Se prezintă punctul nr. 14  de pe ordinea de zi:proiect de hotărâre privind 

împuternicirea domnului Cristi-Valentin Misăilă, Primarul Municipiului 

Focșani, să ceară înscrierea dreptului de proprietate în folosul Municipiului 

Focșani, pentru terenul în suprafață totală de 9107 mp., situat în extravilanul 

Municipiului Focșani, Tarla 92, Parcela 484/2, 484/17, 484/19, 484/20, 484/22, 

484/34, 486/16, 486/17, 486/18, având  numerele cadastrale 50003, 50249, 

9742/3/5/3N, 9742/5/50N, 9742/5/24N, înscris în CF nr. 50003, 50249, 50428, 

51281, 51649, în UAT Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt,  

trecem la vot.  

Cine este Pentru? 
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În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru, scuze.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 19 voturi Pentru, 

proiectul nr.14 de pe ordinea de zi  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 14 de pe ordine de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 40 

 

Se prezintă punctul nr. 15  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea solicitării către Guvern de trecere a imobilului în suprafață de 2604 

mp., situat în Municipiul Focșani, bdul. București nr. 3, înscris în Cartea Funciară 

nr. 61771 din domeniul public al Statului Român și din administrarea 

Ministerului Apărării Naționale, în domeniul public al Municipiului Focșani;                                                         

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții,  vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 



48 
 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 19 voturi Pentru...” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru și eu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 voturi Pentru, 

proiectul nr.15 de pe ordinea de zi  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 15 de pe ordine de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 41 

 

Se prezintă punctul nr. 16  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea constituirii cu titlu gratuit a dreptului de uz și servitute asupra unui 

teren în suprafață totală de 190,00 m, aparținând domeniului privat al 

Municipiului Focșani, CF 69466 – str. Cpt. Valter Mărăcineanu și CF 69427 – 

Aleea Margaretelor, către SDEE MUNTENIA NORD SA – DEE România – 

Sucursala Focșani, pentru amplasarea unui LES 20 kV, în vederea realizării 

lucrării „Racordarea la rețeaua electrică a locurilor de consum hală confecții 

metalice și service auto”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții, vă propun să  trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru, pentru, mă auziți?” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mai greu. Mulțumesc! 

Cu 20 de voturi Pentru, proiectul nr.16, a, 19, că nu mai e domnul Nedelcu. 19 voturi 

Pentru, proiectul nr.16 de pe ordinea de zi a fost aprobat.  

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 16 de pe ordine de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 42 

 

Se prezintă punctul nr. 17  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în suprafață de 11,00 mp. 

situat în Focșani, str. Cuza Vodă nr. 30, județul Vrancea, T.90, P. 5104 înscris în 

CF 64717 ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, către domnii 

Bratu Ion și Bratu Sevastiea;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții,  vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru, pentru, pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 19 voturi Pentru, 

proiectul nr.17 de pe ordinea de zi  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 17 de pe ordine de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 
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Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 43 

 

Se prezintă punctul nr. 18  de pe ordinea de zi:proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în suprafață totală de 12,00 

mp. situat în Focșani, str. Leopoldina Bălănuță nr. 4, bl. 4, județul Vrancea, T.93, 

P. 5293 înscris în CF 70928 ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, 

către doamna Apostu Rodica; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții,  să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ Mulțumesc! Cu 19 voturi 

Pentru, proiectul nr.18 de pe ordinea de zi  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 18 de pe ordine de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 44 

 

Se prezintă punctul nr. 19  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

organizarea și desfășurarea jocurilor de artificii pe raza municipiului Focșani;                                                        

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții,  vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală 6 voturi Pentru. 

Se abține cineva? 
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9 Abțineri în sală. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Abținere, abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Abținere. Deci cu 11 

Abțineri și 9 voturi Pentru, proiectul nr. 19 de pe ordinea de zi nu  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 19 de pe ordine de zi şi nu s-a aprobat cu 8 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel şi 11 

Abţineri din partea următorilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

 

Se prezintă punctul nr. 20  de pe ordinea de zi:proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Focșani nr. 

509/12.12.2018 privind aprobarea tarifelor pentru activitatea de deszăpezire în 

Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții,  vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală 6 voturi Pentru. 

Se abține cineva? 

9 Abțineri în sală. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? Domnul Nistoroiu nu mai este.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...să vorbești despre deszăpezire sau mă abțin, 

am obosit.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Și nici nu a votat. Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Abținere, abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Abținere,  mulțumesc, 

domnule Macovei. Deci 11 Abțineri și 8 voturi Pentru, proiectul nu a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 20 de pe ordine de zi şi s-a aprobă cu 8 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel şi 11 

Abţineri din parea următorilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

 

Se prezintă punctul nr. 21  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

stabilirea tarifelor pentru activitățile de colectare separată și transport al 

deșeurilor municipale și deșeurilor similare în municipiul Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Dacă nu sunt 

discuții,  vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală 6 voturi Pentru. 

Se abține cineva? 

9 Abțineri în sală. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abţinere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci cu 9 Abțineri, cu 11 

Abțineri și 9 voturi Pentru, proiectul nr. 21 de pe ordinea de zi nu  a fost aprobat.” 



53 
 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Se supune la vot proiectul nr. 21 de pe ordine de zi şi nu se aprobă cu 8 voturi 

Pentru din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel şi 11 Abţineri din parea următorilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

 

Se prezintă punctul nr. 22  de pe ordinea de zi:proiect de hotărâre privind 

desemnarea de către Consiliul Local al Municipiului Focșani a doi consilieri locali 

pentru a face parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale 

individuale ale Secretarului General al Municipiului Focșani pentru acivitatea 

desfășurată în anul 2022;   Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Propunerile PNL-USR sunt 

domnul consilier Gheoca și doamna viceprimar Alexandra Tătaru.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...făcut o propunere, știu că, nu, mai spunem în 

plen? Domnul Emanuel Gongu, consilier, jurist, expert.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumesc!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Și comisia de numărare a voturilor.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Comisia de numărare a 

voturilor, PNL-USR  propune pe domnul Zîrnă și pe domnul Răduță. PSD?” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Haideți continuați cu ai dumneavoastră, că văd 

că...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci nu aveți propuneri. 

Supun la vot proiectul, nu? A, OK, în regulă.” 

 

Se prezintă punctul nr. 23  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  

inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică a suprafeţei de 4,6321 ha 

teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al localităților: Bolotești și Golești 

care aparţine domeniului public și privat al Municipiului Focşani, începând cu 

anul 2023, pe o perioadă de 7 ani;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„N-ați nominalizat și aprobat a-3-a persoană.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „A-3-a persoană? Domnul 

Costea. Cine este Pentru? Toată lumea este Pentru?  

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Ungureanu? 

Mulțumesc!” 
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Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru și eu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Cu 20 de voturi, cu 19 

voturi...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Domnul Costea este supleant la 23, alegeți o altă comisie sau...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Atunci o să fie Dumitru.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Lăsați, domnule președinte, haideți ca vă salvez 

eu, că văd că vă înecați aici.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, domnule...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...Doamna Pristavu Viorica, vă rog...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Deci comisia de 

numărare formată din domnul Zîrnă și domnul Răduță și doamna Pristavu, nu? Cine 

este Pentru? Toată lumea este Pentru. În online, din nou, nu? Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru și eu.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Deci cu 19 

voturi Pentru, proiectul nr.22 de pe ordinea de zi  a fost aprobat. Mă rog, comisia. După 

ce terminăm  votul, Ok.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Se supune la vot comisia de numărare a voturilor şi se aprobă cu 19 voturi Pentru 

din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

 

Se prezintă punctul nr. 23  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  

inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică a suprafeţei de 4,6321 ha 

teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al localităților: Bolotești și Golești 
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care aparţine domeniului public și privat al Municipiului Focşani, începând cu 

anul 2023, pe o perioadă de 7 ani;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Proiectul nr.23. Da, 

nominalizăm, Dumitru Victor și Bîrsan și Bîrsan, titulari și nu mai știu care erau, titulari 

și supleanți, domnul Costea și domnul Gheoca.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Păi ați schimbat, parcă, au schimbat...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Nu, nu, nu...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Tot așa a fost spun? Că uită, are căderi de 

tensiune...” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Domnule Nițu, la comisie a spus 

Dumitru și cu Bîrsan, acum a spus Bîrsan și  Dumitru, i-a inversat.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Nu-i nimic, greșiți, domnule. Deci noi, 

domnule...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „... sunteți de acord, nu, sau, știu că sunteți peste 

tot și nicăieri, asta e o poveste, domnul consilier Gongu Emanuel, principal și domnul 

Ungureanu Daniel. Cea de pe urmă,. Cum? Supleant. Păi nu se înțelege? Deci alianța 

la București funcționează. La Focșani, nu. Vom face o delegație să mergem la 

București și să vedem, știu că doamna...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „.... îl conducem pe ăla de la de la Ștefan 

Gheorghiu...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...la Ștefan Gheorghiu...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Să mergeți vă rog frumos, 

până în mai...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Ai carnet de student?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnule președinte, permiteți-mi, 

domnule Nițu, noi am vrea să facem alianță cu dumneavoastră, dar nu sunteți organizați 

la Focșani și sunteți pe cătun toți. Când o să aveți organizație  PSD la Focșani, aleasă 

statutar, veniți și discutăm, până atunci mergeți pe maidan.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Voi știți ai cui mai sunteți acum? Știți ai cui 

sunteți?” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnule Nițu haideți să...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...băi verzilor...sunt ai voștri?” 

 

Se prezintă punctul nr. 1 în completare  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice și contractuale din 

cadrul familiei ocupaționale ”Administrație”, utilizate în cadrul aparatului de 

specialitate al Primarului Municipiului Focșani, cabinetul primarului și în cadrul 

serviciilor publice din subordinea Consiliului local al Municipiului Focșani, în 

anul 2023; 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții? Vă rog, domnule 

Primar.” 

Domnul Primar Cristi Valentin Misăilă: „La art. 3 propun următorul 

amendament. 

Art.3 Se modifică și va avea următorul cuprins: 
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Art.3. Prezenta hotărâre se modifică în mod corespunzător în cazul în care pe 

parcursul anului 2023 intervin modificări legislative sau decizii ale Curții 

Constituționale a României, în maxim 60 de zile de la intrarea în vigoare a prevederilor 

legislative respective. Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, supun la vot 

amendamentul domnului primar.  

Cine este Pentru?  

În sală toată lumea este Pentru.  

 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? Domnule Ungureanu, domnule Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? Domnul Ungureanu evită excluderea.” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Pentru, așa și domnul 

Macovei, domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci cu 18 voturi Pentru...” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Am spus Pentru.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Se supune la vot amendamentul şi se aprobă cu 19 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian. 

 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Amendamentul domnului 

Primar a fost aprobat. Supun la vot proiectul în integralitatea lui, inclusiv 

amendamentul. Cine este Pentru? 

În sală 6 voturi Pentru. 

Se abține cineva? 

Da, deci nu există așa ceva, deci reluăm votul. 

Supun proiectul în integralitatea lui. Cine este Pentru, deci cine este Pentru? Deci 

sunteți Pentru, nu participați la vot? Nu au ridicat mâna, nu mai inventați, că nu e...” 
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Domnul consilier Radu Nițu: „Domnule consilier, vă pronunțați înainte de a 

vota...au ridicat mâna, da domnule, dar au ridicat mâna, colegi de-ai dumneavoastră...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Sunteți pentru?  

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Se abține cineva, se abține? 

Da, deci 9 Abțineri. 

Domnul consilier Radu Nițu: „Da...” 

În online? 

Doamna Drumea? 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „....au mai făcut jocul ăsta o dată...” 

 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Stroie Mirela: ”Avem video, de ce să nu vedem, să vedem 

cine minte.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu?” 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci cu 11 Abțineri și 9 

Voturi Pentru proiectul nr. 1.....nu a fost aprobat. 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Legal sunt 11 Pentru.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian. 

În sală s-au abţinut următorii consilieri: Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 1 de pe ordinea suplimentară de zi şi nu s-a aprobat cu 8 voturi 

Pentru din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel şi 11 Abţineri din parea următorilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian. 

 

Se prezintă punctul nr. 2 în completare  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind, aprobarea completărilor aduse anexei la Hotărârea Consiliului Local al 

municipiului Focșani nr.383/2015 privind însușirea inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului public al municipiului Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții?  Trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei, dommnul Macovei? Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei? Cu 18 voturi Pentru, proiectul nr.2  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 2 de pe ordinea suplimentară de zi s-a aprobat cu 18 voturi Pentru 

din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 45 

 

Se prezintă punctul nr. 3 în completare  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

pentru completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 

Focșani nr.567/2019 privind mandatarea Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de utilități publice pentru serviciul de transport public local prin 

curse regulate, ”Asociația Metropolitan Trans”, să exercite și să realizeze 

competențele Consiliului Local al Municipiului Focșani referitoare la punerea la 

dispoziție a bunurilor aferente serviciului de transport public local în Municipiul 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții?  Dacă nu sunt 

discuții, vă propun să trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei, dommnul Macovei? Domnul Nistoroiu? 
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Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „ Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc!  Cu 19 voturi 

Pentru, proiectul nr.3 de pe ordinea suplimentară de zi  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 3 de pe ordinea suplimentară de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru 

din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 46 

 

Se prezintă punctul nr. 4 în completare  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 

Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” S.A, a 

amplasamentului situat în Focșani, str.Moldova nr.8, județul Vrancea și 

asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții ”Construire 

Sală de sport Școala Gimnazială ”Anghel Saligny”, str.Moldova nr.8, Municipiul 

Focșani, județul Vrancea”; 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Discuții?  Dacă nu sunt 

discuții, trecem la vot.  

Cine este Pentru? 

În sală toată lumea este Pentru. 

În online? 

Doamna Drumea? 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Ungureanu? 

Domnul consilier Ungureanu Daniel: „ Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc! Domnul 

Macovei?” 
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Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Mulțumesc!  Cu 19 voturi 

Pentru, proiectul nr.4 de pe ordinea suplimentară de zi  a fost aprobat.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 4 de pe ordinea suplimentară de zi s-a aprobat cu 19 voturi Pentru 

din partea următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Mocanu Georgian, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina, 

Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 47 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Întrucât s-au epuizat 

proiectele de pe ordinea de zi, vă propun să trecem la votul efectiv a celor 2, da, 

mulțumesc, luăm o pauză până atunci.” 

 

 VOTARE 

 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Am intrat în online...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Da, da. Suntem în online.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnule președinte, primul proiect de 

hotărâre, da, cu buletin de vot...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...procesele-verbale, sunt 

semnate?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Sunt semnate. Haideți citiți dumneavoastră 

proiectul ca eu să vă să spun rezultatul, nu, că așa se procedează, să facem corect...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Proiectul 21, nu, 23 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„22.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „22, Ok, îmi cer scuze...” 

 

Se prezintă punctul nr. 22  de pe ordinea de zi:proiect de hotărâre privind 

desemnarea de către Consiliul Local al Municipiului Focșani a doi consilieri locali 

pentru a face parte din comisia de evaluare a performanțelor profesionale 

individuale ale Secretarului General al Municipiului Focșani pentru acivitatea 

desfășurată în anul 2022;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, domnule consilier...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte. S-au tipărit un  

număr de 15 buletine de vot, s-au repartizat un număr de 15 buletine de vot, rezultatul 

votului este următorul: 

Doamna Tătaru Alexandra                9 Pentru   5 Împotrivă   1 Nul 

Domnul Gheoca Corneliu Dumitru   9 Pentru   5 Împotrivă   1 Nul 

Domnul Gongu Emanuel                  5 Pentru    9 Împotrivă   1 Nul 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, supun la vot proiectul 

nr.22. Cine este Pentru? În sală toată lumea este Pentru. În online? Domnul Nistoroiu, 

doamna Drumea, domnul Macovei? 

Deci suntem 9 și cu 6...” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru.” 

Doamna consilier Drumea Alina: ”Pentru.” 

Domnul consilier Macovei Liviu: „Pentru am spus.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Deci Pentru și domnul 

Macovei. Domnule Nistoroiu? Deci sunt 9 și cu 6, 15 în sală, plus încă 2. 17, cu 17 

voturi, Ok, cu 14 voturi Pentru, proiectul nr. 22.” 

În sală au votat „pentru” următorii consilieri: Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Radu Nițu, Mocanu Georgian, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian. 

Proiectul nr. 22 de pe ordinea  de zi s-a aprobat cu 17 voturi Pentru din partea 

următorilor consilieri Gongu Emanuel, Pristavu Viorica, Ailincuței Lauriana, Balaban 

Luminiţa, Mocanu Georgian, Radu Nițu, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

Drumea Alina, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Marcu Livia, Macovei Liviu, Răduță 

Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian devenind hotărârea nr. 48 

 

Se prezintă punctul nr. 23  de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind  

inițierea procedurii de închiriere prin licitaţie publică a suprafeţei de 4,6321 ha 

teren păşune situată  pe teritoriul administrativ al localităților: Bolotești și Golești 

care aparţine domeniului public și privat al Municipiului Focşani, începând cu 

anul 2023, pe o perioadă de 7 ani;  Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, domnule consilier.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte. S-au tipărit un  

număr de 15 buletine de vot, s-au repartizat un număr de 15 buletine de vot, rezultatul 

votului este următorul: 

Dumitru Victor  membru titular                                  9 Pentru        6 Împotrivă 

Bîrsan Costel     membru titular                                  9 Pentru        6 Împotrivă 

Domnul Gongu Emanuel  membru titular                   6 Pentru        9 Împotrivă 

Domnul Costea Ionel        membru supleant                9 Pentru        6 Împotrivă 

Domnul Gheoca Corneliu Dumitru membru supleant 9 Pentru        6 Împotrivă 

Domnul Ungureanu Daniel           membru supleant  5 Pentru        10 Împotrivă 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Vă rog, doamna secretar...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Domnule președinte, vă aduc la cunoștință faptul că pentru acest proiect de hotărâre 

este necesar un număr de 11 voturi Pentru, respectiv majoritate absolută, având în 

vedere faptul că niciunul dintre consilierii nominalizați nu au întrunit acest număr de 

voturi, ne aflăm într-o situație de balotaj, urmează să repetați procedura de votare.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Am înțeles, reluăm votul.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Da, aducem acum buletinele de vot. Putem aduce și dacă...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Și lăsăm pe ședința viitoare, 

că nu are...” 



62 
 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Dacă dumneavoastră considerați că nu veți întruni numărul de voturi necesar obținerii 

cvorumului...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, amânăm pentru ședința 

următoare, întrucât...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Păi tocmai discutasem...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „...n-avem certitudinea că o 

să avem. Da, OK, numai, doamna secretar, rămâne ca data viitoare să reluăm votul, n-

are sens să...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Având în vedere că nu întruniți cvorumul necesar pentru obținerea majorității 

necesare, îl discutăm data viitoare.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, Ok, întrucât am epuizat 

toate proiectele de pe, din secțiunea I, trecem...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță  

„Am o rugăminte, să mai citiți adresa de la Diverse.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Trecem la Secțiunea a-II-A. 

Avem un singur punct. 

Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 1796/03.01.2023  înregistrată 

la Primăria municipiului Focșani sub nr. 12865/06.02.2023  privind efectuarea orelor 

de muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor 

social pe luna ianuarie 2023. 

Și secțiunea a-III-A. La secțiunea a III-a avem o solicitare, domnul Dan Lupu 

vrea să ne prezinte un punct de vedere, vă rog. Dacă puteți să-i dați un microfon, 

aparatul tehnic...” 

Domnul Lupu Dan: „Bună ziua! Domnule președinte vă mulțumesc pentru că 

mi-ați acceptat cererea de a vorbi din nou de la acest microfon. Aș vrea să, astăzi, să 

vă vorbesc despre implicarea scandaloasă și în același timp păguboasă a domnului 

primar Cristi Valentin Misăilă în sportul local. E vorba de o perioadă de 3 ani de zile, 

începând cu 24 februarie, deci 2020, deci astăzi practic se fac, nu astăzi, săptămâna 

asta se fac 3 ani de atunci. Mai întâi, așa cum am mai declarat, așa cum am mai spus în 

ședința din 20 decembrie, eu mă consider ca fondator al Clubului Sportiv Municipal și 

din postura asta mi-am permis la începutul anului 2020 să critic anumite aspecte la 

Clubul Sportiv Municipal și chiar sugerez faptul că ar trebui altfel cheltuiți banii publici 

pentru sport. 

Acest lucru, recunosc, că nu a, acest demers nu a avut succes și că acum pot să 

zic că este mai rău ca atunci, din anumite puncte de vedere.” 

Dar s-a deschis, așa să zic, o cutie a Pandorei și după ce am, după acest demers 

au apărut în presă și imagini și atitudini, poziții ale altor persoane, cetățeni ai 

Focșaniului, care au venit cu imagini de la stadionul din fostul 23 August, Stadionul 

Tineretului, au venit cu imagini, de la terenul 3 din Sud, de fotbal, din Sud și au 

reclamat aceste lucruri, deci ruinele din Stadionul Tineretului. În plus, atunci s-au mai 

adus în discuție, era recenta situația asta a unei evaziuni fiscale, că asta practic era, 

neplata dărilor la stat ale Clubului Sportiv Municipal, vreo 800 de mii, din câte țin 

minte, care nu fuseseră plătiți de către Clubul Sportiv Municipal. 
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Deci aceste lucruri au fost aduse atunci în perioada ianuarie-februarie 2020, în 

discuție. Ca răspuns la aceste acuze și acum revin practic la evenimentul de bază, 

reperul de la care a început toată, toată povestea și s-au, au avut loc un fel de, s-a numit 

conferință de presă, conferința de presă a Clubului Sportiv Municipal 2007, din data 

de 24 februarie 2020. 

Atunci au fost 3 persoane, domnul primar, domnul director, fostul director, 

domnul consilier în problemele de sport, înconjurați de antrenori, de sportivi, nu știu, 

eu nu am auzit un ziarist din spate, n-a fost nicio întrebare, eu zic așa-zisă conferință 

de presă. 

Domnul Primar atunci a, practic a lansat un atac furibund asupra celor care au 

îndrăznit să critice activitatea Clubului Sportiv Municipal. Aș vrea să vă citesc, numai 

puțin, deci la sfârșitul, practic la sfârșitul ședinței, spre final, poate fi văzut și pe 

Youtube, această conferință de presă, domnul primar Misăilă a declarat, citez ”Mai 

sunt unii binevoitori, care fără să consulte aceste informații pe care noi le furnizăm, fac 

tot felul de speculații, că  vezi dragă Doamne, noi, așa cum  afirmă unii și alții, avem 

alte interese, probabil că se gândesc că așa ar putea ei să procedeze în momentul în care  

ar avea pe mână, destinele sportului vrâncea.” 

Și aici am o primă apreciere și un îndemn și am zis așa, să nu uităm acest atac și 

această jignire a unui primar, la adresa societății civile. Ca să nu uităm, eu propun 

următorul lucru. Propun ca ziua de 24 februarie să fie cunoscută ca Ziua Cristi Valentin 

Misăilă, zi în care să ne aducem aminte de un primar, de un primar care și-a permis, 

metaforic vorbind, să-și pună cizma pe grumazul cetățenilor, care au sesizat atunci niște 

lucruri. 

Cronologic, mai departe, ce s-a întâmplat, după acest, după cum știm, domnul 

primar a câștigat alegerile, e redevenit primar, în toamnă, ulterior s-a format o nouă 

structură a Comitetului Director a Clubului Sportiv Municipal, după cum știți. În mod 

normal, zic eu, ar fi trebuit, zic eu, ca domnul primar să-și depună mandatul, pentru că 

implica funcția primarului, e o funcție foarte serioasă, trebuie s-o respectăm și inclusiv 

dumnealui. Deci risca implicarea într-un scandal care se prefigura, deci nu mai exista 

majoritatea, acolo se schimbaseră raporturile de forță și era de așteptat ca atunci 

dumnealui să-și depună mandatul. Nu a făcut lucrul acesta, mai mult, la câteva luni, la 

câteva luni, directorul Clubului Sportiv Municipal și-a prezentat demisia. Și atunci era 

un moment când să facă și dumnealui același lucru, mă refer la mandatul din Comitetul 

Director, să nu fiu înțeles greșit, n-am nimic cu funcția aleasă, de primar, mandatul de 

membru în Comitetul Director al Clubului Sportiv Municipal. 

Nici atunci n-a făcut acest lucru. Mai departe, a apărut acel raport pe 35 de 

pagini, al Curții, raportul Corpului de Control, cu un prejudiciu constatat de 1,3 

milioane. 

Era de așteptat ca și atunci să-și, să se detașeze de ce s-a întâmplat acolo, 

domnule eu nu am de a face cu chestia asta, dar eu apreciez că domnul primar este 

răspunzător, chiar legat numai de acest raport, este răspunzător, vinovat chiar, pentru 

existența acestui raport. Dacă lucrurile ar fi fost în regulă, nu ar fi existat acest raport, 

nu? De acord, nu? De aceea ținând cont de toate, de tot acest context, mai am și a II-a 

propunere și cu asta închei, propun ca domnul primar Cristi Valentin Misăilă să fie 
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exclus din Comitetul Director al Clubului Sportiv Municipal. Atât am avut de spus. Vă 

mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Victor: „Da, mulțumim, domnule 

Lupu! Având în vedere că cele 3 secțiuni de pe ordinea de zi au fost epuizate, declar 

ședința închisă, vă doresc o zi bună!” 
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